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Številka: 900-60/2018 

Datum:  29. 1. 2018 

 

Z A P I S N I K 

 

2. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, dne 28. januarja   

2019, ob 13. uri v sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8. 

Sejo je na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta sklicala in vodila Nuška 

Gajšek, županja Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravila prisotne na seji in ugotovila 

sklepčnost seje. 

 

Od 29 članov sveta je bilo na začetku seje prisotnih 28 svetnic in svetnikov, s čimer je na podlagi 

prvega odstavka 44. člena Poslovnika sveta in 10. člena Statuta občine bila podana sklepčnost 

seje. Svet je na podlagi 1. odstavka 44. člena Poslovnika sveta lahko nadaljeval s sejo in veljavno 

sprejemal odločitve. 

 

Skupaj prisotni svetniki: Andrej Lazar, mag. Mirjana Nenad, dr. Bojan Pahor, Tamara Gajski, 

Boštjan Šeruga, mag. Sonja Purgaj, Andrej Čuš, Viktorija Bezjak, Aleksander Voda, Sergeja 

Puppis Freebairn, Miha Požgai, Dijana Alibabić, dr. Štefan Čelan, Metka Petek Uhan, Marjan 

Bezjak, Tatjana Vaupotič Zemljič, Vladimir Koritnik, mag. Darja Harb, Rajko Fajt, Helena 

Neudauer, Marjan Kolarič, Nuša Ferenčič, Andrej Vindiš, Gorazd Orešek,  Milan Klemenc, Alen 

Iljevec, Janez Rožmarin, Marta Tušek in Mario Hlušička. 

Kasneje je svoj prihod na sejo napovedala: Metka Petek Uhan, ob 13. 10 uri. 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: Zdenka Ristič, vodja Oddelka za negospodarske dejavnosti, 

Alenka Korpar, direktorica SOU SP, Tanja Farič, vodja Oddelka za javne finance, Simona 

Kašman, vodja Kabineta župana, Marjana Nikšič Zorko, namestnica vodje Oddelka za 

gospodarske dejavnosti, mag. Janez Merc, vodja Sekretariata za splošne zadeve, Marija Vučak, 

ravnateljica Vrtca Ptuj, mag. Alen Hodnik, direktor Javnih služb Ptuj d.o.o., Barbara Ferčič, Urša 

Simonič, Kabinet župana, Matej Gajser in Denis Hrga, Sekretariat za splošne zadeve. 

Na seji prisotni novinarji: Miha Masten, Hojka Berlič, Dženana Kmetec, Mojca Zemljarič, 

Gregor Mlakar,Tanja Klajnščak, Anemari Kekec in Danijel Poslek. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Z vabili za današnjo 2. sejo je bilo predlaganih  14. točk možnega dnevnega reda. Vabilo in 

pripadajoče gradivo je bilo v četrtek, dne 17. 1. 2019 objavljeno in dostopno na spletni strani 

Mestne občine Ptuj in portalu svetniki,  prav tako je bilo vsem vabljenim posredovano obvestilo 

po elektronski pošti. Gradivo za 13. točko je bilo objavljeno 24. 1. 2019. 

 

Predlog za skrajšani postopek v 4. točki dnevnega reda: 

Osnutek (predlog) Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o turistični taksi v Mestni 

občini Ptuj 
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Na podlagi 89. člena Poslovnika sveta je županja z vabilom za sejo mestnemu svetu predlagala v 

obravnavo in sprejem predložen osnutek (predlog) odloka po skrajšanem postopku, ker gre za 

manj zahtevne spremembe in dopolnitve akta. 

 

Odbor za gospodarstvo je soglasno podprl predlog za sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

Odbor za finance z večino glasov (4 proti, 3 za od sedmih prisotnih) ni podprl sprejema Odloka 

po skrajšanem postopku.  

 

Statutarno pravna komisija je ugotovila, da gre za manj zahtevne spremembe in dopolnitve 

odloka, zato so izpolnjeni pogoji v skladu z 89. členom Poslovnika sveta za obravnavo po 

skrajšanem postopku. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu za obravnavo in sprejem odloka po skrajšanem  postopku, jo je 

predsedujoča sklenila in dala na glasovanje predlog za skrajšani postopek. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet  od 29 navzočih z večino glasov 

(ZA-25 PROTI-3) sprejel predlog za skrajšani postopek. 

 

Ker ni bilo drugih predlogov za spremembe ali dopolnitve z vabili predlaganega dnevnega reda, 

je predsedujoča predlagala za 2. redno sejo sveta v sprejem naslednji 

 

DNEVNI RED: 

1. Predlog zapisnika:   

a) 1. redne (konstitutivne) seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

b) 1. izredne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2. Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2019 

3. Pobude in vprašanja 

4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o turistični taksi v Mestni občini Ptuj  

5. Predlog Pravilnika o razveljavitvi Pravilnika o merilih za izbiro direktorjev javnih zavodov v 

Mestni občini Ptuj 

6. Predlog Soglasja k spremembi cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe 

varstva okolja odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske vode v Mestni občini Ptuj  

7. Predlog Sklepa o potrditvi letnega programa dejavnosti gospodarskih javnih služb podjetja 

Javne službe Ptuj d.o.o. za leto 2019 

8. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o.  

9. Predlog Sklepa o financiranju političnih strank v Mestni občini Ptuj 

10. Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o delni povrnitvi stroškov organizatorjem volilne 

kampanje v Mestni občini Ptuj 

11. Predlog Sklepa o spremembah Sklepa o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Ptuj 

za šolsko leto 2018/2019  

12. Predlog Sklepa o uskladitvi cen programov predšolske vzgoje v Vrtcu Ptuj 

13. Volitve in imenovanja:  

a) Predlog Sklepa o imenovanju članov Uredništva medija Ptujčan 

b) Predlog Sklepa o imenovanju dveh predstavnikov mestnega sveta ustanoviteljice v Nadzorni 

svet podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o. 

c) Predlog Sklepa o imenovanju članov Programskega sveta podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o. 

d) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega 

zavoda Mestno gledališče Ptuj 

e) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti članice in o imenovanju novega člana v Svet javnega 

zavoda ZRS Bistra Ptuj 
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f) Predlog Mnenja k imenovanju direktorice javnega zavoda Ljudska univerza Ptuj 

14.Informacije: 

a) Poročilo družbe Javne službe Ptuj d.o.o. o poslovanju in izvajanju posamezne gospodarske 

javne službe za obdobje januar - september 2018 

b) Poročilo o izvajanju koncesijske pogodbe v letu 2017 – sistemski operater distribucijskega 

omrežja zemeljskega plina (Adriaplin d.o.o.) 

c) Poročilo o izvajanju koncesijske pogodbe v letu 2017 - odvajanje in čiščenje (Komunalno 

podjetje Ptuj, d.d.) 

d) Poročilo o izvajanju koncesijske pogodbe v letu 2017 - pristanišča, vstopno izstopna mesta 

(Komunalno podjetje Ptuj, d.d.) 

                                                                                                                                                
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet  od 28 navzočih z večino glasov 

(ZA-27, PROTI-0) sprejel predlagani dnevni red. 

 

1.   Predlog zapisnika 

a) Predlog zapisnika 1. redne (konstitutivne) seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

 

Ker ni bilo pripomb na predlog zapisnika 1. redne (konstitutivne) seje Mestnega sveta Mestne 

občine Ptuj, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 1. redne (konstitutivne) 

seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet  od 29 navzočih z večino glasov 

(ZA-28, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

b) Predlog zapisnika 1. izredne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

 

Ker ni bilo pripomb na predlog zapisnika 1. izredne seje Mestnega sveta  jo je predsedujoča 

sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 1. izredne seje 

Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet  od 28 navzočih z večino glasov 

(ZA-27, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

2. Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2019 

 

Odbor za družbene dejavnosti  je obravnaval predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj 

za leto 2019 ter soglasno ocenjuje, da je pripravljeno gradivo primerna podlaga za nadaljnjo 

obravnavo na mestnem svetu. Hkrati odbor predlaga, da se predlog proračuna posreduje v 30. 

dnevno javno razpravo.  

Odbor pristojnim službam nalaga, da preučijo vse pravne zadeve Mestne občine Ptuj, ki jih 

obravnavajo na sodiščih in ocenijo pri katerih je smiselno vztrajati.  

Odbor za finance, Odbor za gospodarstvo, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko 

infrastrukturo, Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo ter Odbor za splošne 

zadeve in lokalno samoupravo so obravnavali predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj 

za leto 2019 in soglasno ocenili, da je predlagan proračun za leto 2019 ustrezna podlaga za 30-

dnevno javno razpravo. 
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Člani Odbora za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo so v razpravi podali dodatne predloge 

in stališča, za katere želijo, da se do priprave dopolnjenega predloga Odloka o proračunu 

preučijo.  

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom odloka, nanj ni imela pripomb in ga je 

predlaga mestnemu svetu v obravnavo in sprejem. Komisija je predlagala, da županja predlog 

proračuna posreduje v 30-dnevno javno razpravo. 

 

Županja je na sami seji pojasnila, da po določbah 91. člena Poslovnika mestnega sveta bomo na 

seji sveta najprej prisluhnili predstavitvi predloga proračuna in opravili splošno razpravo o njem, 

nato pa bomo na seji mestnega sveta odločili o predlogu sklepa, da se o predloženem predlogu 

proračuna opravi javna razprava. 

Tanja Farič, vodja Oddelka za javne finance je predstavila bistvena izhodišča proračuna za leto 

2019. 

Pred nami je predlog proračuna Mestne občine Ptuj  za leto 2019. Proračun je akt občine, s 

katerim so predvideni prihodki in drugi prejemki ter odhodki in drugi izdatki občine za eno leto. 

Proračun sestavljajo splošni del, posebni del in načrt razvojnih programov. Temeljna izhodišča in 

predpostavke: Ministrstvo za finance je pripravilo proračunski priročnik za pripravo občinskih 

proračunov za leto 2019 in 2020, ki glede na pretekla leta ni prinesel nekih bistvenih novosti 

glede sestave proračuna. Globalna kvantitativna izhodišča za pripravo proračuna pa so globalni 

makroekonomski okviri razvoja Slovenije, to je jesenska napoved gospodarskih gibanj UMAR.  

Načrtovane politike Mestne občine Ptuj bo podala županja. 

Županja: Pri tem je izhajala iz vsega tega, kar se je govorilo tudi v volilni kampanji. Politiki, ki 

bi ji sledili, je mesto po meri občanov, torej odprtost županje, participativni proračun in vse druge 

oblike vključevanja javnosti. Omogočanje varne in občanom prijazne infrastrukture. To je ena 

izmed tistih ključnih točk, ki jo vsi označujemo za zelo potrebno, da k njej pristopimo čim prej in 

celoviteje. Pri tem tudi sledimo evropskim trendom na področju zdravega načina življenja in 

zmanjševanja onesnaževanja, kakor tudi celostno urejanje cestne infrastrukture glede na razvojne 

načrte. Ena izmed ključnih politik je tudi ureditev mestnega jedra in njegovo oživljanje. Meni, da 

smo vsi enotni, da nas na tem področju čaka veliko dela in tudi vezano na proračunska sredstva, 

ki jih bomo v nekem času morali zagotavljati. Vsi si želimo socialno uravnoteženost proračuna, 

da pridemo do tiste optimalne ravni izdatkov in prejemkov. Vsi skupaj si tudi moramo 

prizadevati, da se Ptuj pozicionira kot regijsko središče in je eden od ključnih akterjev 

povezovanja v regiji. Težiti pa moramo tudi k temu, da se vse naše četrtne skupnosti enakomerno 

razvijajo, prednost pa imajo tiste, ki so manj razvite na določenih projektih in določenih 

področjih. 

Tanja Farič, je v nadaljevanju podala: 

Ocena bilanc prihodnjih dveh let. 

Bilanca prihodkov in odhodkov. 

V letu 2019 smo planirali skupaj prihodke v višini 29,9 mio EUR.  

Skupaj odhodke 31,2 mio EUR. Primanjkljaj iz te bilance znaša minus 1,3 mio EUR. 

V letu 2020 so predvidevanja in sicer ocenjujemo, da bo prihodkov 29,2 mio EUR, odhodkov 

28,7 mio EUR in presežek 500 tisoč EUR. 

Račun finančnih terjatev in naložb 

Prejeli bomo vračila danih posojil v višini 67.783 EUR v letih 2019 in 2020. 

Račun financiranja 

Zadolževanje je predvideno v letu 2019 do višine 1,7 mio EUR za investicije, v letu 2020 pa še 

ne načrtujemo zadolževanja.  

Odplačila dolga znašajo v letu 2019 1.067.000,00 EUR in v letu 2020 1.048 tisoč EUR. 
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Sprememba stanja sredstev na računih je minus 643 tisoč EUR v letu 2019 in minus 480 tisoč 

EUR v letu 2020. Predvidevamo, da bodo v letu 2018 in v 2019 neka sredstva ostala na računu, 

da bo ta primanjkljaj pokrit. 

Finančni načrt za dve leti po proračunskih uporabnikih in kadrovski načrt. 

 občinski svet načrtujemo v letu 2019 v višini 143 tisoč EUR, v letu 2020 nekoliko nižje 121 

tisoč EUR, 

 nadzorni odbor v višini 9.580,00 EUR v letu 2019 in 2020, 

 županja v višini 79 tisoč EUR v letu 2019 in 2020, 

 Sekretariat za splošne zadeve  966 tisoč EUR v letu 2019 in 945 tisoč EUR v letu 2020, 

 Oddelek za javne finance 2,2 mio EUR v letu 2019  in 2020, 

 Kabinet župana 261 tisoč EUR v letu 2019 in 260 tisoč EUR v letu 2020, 

 Skupna občinska uprava – v letu 2019 je predvideno 2,3 mio EUR, enako tudi v letu 2020, 

 Oddelek za gospodarske dejavnosti 15,8 mio EUR v letu 2019 in 12,4 mio EUR v letu 2020, 

 Oddelek za negospodarske dejavnosti 10,4 mio EUR v letu 2019 in 10,2 mio EUR v letu 

2020. 

      Obe veliki dejavnosti smo znižali v prihodnjem letu na račun nižjih prihodkov. 

 za četrtne skupnosti je 200 tisoč EUR planiranih  v letu 2019, v letu 2020 pa predvidevamo 

okrog 165 tisoč EUR.  

 

Kadrovski načrt Mestne občine Ptuj 

Kadrovski načrt predvideva število 69 zaposlenih v letu 2019 in 2020. 

Načrt razvojnih programov (NRP) 

Načrt razvojnih programov je tretji pomemben del proračuna zraven splošnega in posebnega dela. 

Izkazuje načrtovane izdatke proračuna za investicije v naslednjih štirih letih po proračunskih 

uporabnikih, ki so razporejeni po: 

 posameznih projektih ali programih, 

 po letih v katerih bodo izdatki nastali in po virih financiranja. 

 

Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem je planiran za načrt pridobivanja in načrt 

razpolaganja z nepremičnim premoženjem. Tega sprejme svet samoupravne skupnosti na predlog 

županje s predlogom proračuna. Predlog načrta ravnanja je pripravljen za leto 2019 in je v prilogi 

proračuna.  

 

Iz strukture prihodkov za leto 2019 je razvidno, da bomo prejeli po planu največ davčnih 

prihodkov. Teh bo predvidoma 53,2 %. Na drugem mestu so transferni prihodki, 21,7 %. Na 

tretjem mestu so nedavčni prihodki 19,1 %. Potem so kapitalski prihodki 5,8 % in donacije v 

višini 0,3 % plana.  

 

Struktura odhodkov nam pokaže, da so najvišje planirani tekoči transferi, ki so blizu 35 %, potem 

so investicijski odhodki 29,8 %, tekoči odhodki 28,3 % in investicijski transferi v višini 7,2 %.  

 

Plan odhodkov, oz. izdatkov po proračunskih uporabnikih. Tu smo prikazali višino sredstev po 

uporabnikih, in sicer vidimo, da je največ v letu 2019 planirano za Oddelek za gospodarske 

dejavnosti. Tu je plan 15,8 mio EUR. Na drugem mestu je Oddelek za negospodarske dejavnosti, 

planiranih je 10,4 mio EUR. Sledi Skupna občinska uprava z 2,3 mio EUR ter ostali proračunski 

uporabniki.  

 

Pomembnejše investicijske odhodke in projekte v letošnjem letu bo predstavila ga. županja. 
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Županja: V predlog investicijskih odhodkov smo vključili arheološko razstavišče v višini 

70.000,00 EUR, kar predstavlja začetna dela, da v naslednjem letu pridemo tudi do gradbenega 

dovoljenja in smo tudi upravičeni za financiranje iz sredstev državnega proračuna in potencialno 

tudi do evropskih sredstev. 

Druga zadeva, ki jo imamo v proračunu je ureditev površin za pešce in kolesarje na 

Gregorčičevem drevoredu, še ni celoten znesek. Tudi to delimo na vsaj dve zaporedni leti. 

Verjame, da se strinjamo, da ta ulica ali cesta je problematična in da je potrebno čim prej 

pristopiti k njeni sanaciji. Tretji projekt je Osnovna šola Mladika. V preteklem mandatu smo 

imeli na mizi celotno investicijo v višini 2 mio EUR, za kar ni bilo niti odprtih razpisov 

pridobivanja nekega večjega dela evropskih sredstev. Zato moramo tudi to investicijo razdeliti v 

neko faznost. Prva faza je urejanje kotlovnice, 450.000,00 EUR smo predvideli za kotlovnico in 

inštalacije.  

Četrti projekt je Zavod za šport – investicija umetna trava.  Celoten strošek ni od Mestne občine 

Ptuj, ampak se del tudi predvideva iz razpisa Fundacije za šport in iz drugih virov.  

Največji projekt, ki nas čaka v tem letu in za katerega verjame, da bo tudi čim prej zaključen, je 

ureditev mestne tržnice.  

Začenjamo z ureditvijo kolesarskih povezav v naselju Ptuj – odsek ena. Iz preteklega leta nam 

ostaja dolg, ureditev pločnika na Zagrebški cesti, kar verjame, da bo realizirano.  

Odvajanje in čiščenje odpadne vode ob porečju Drave, izgradnja sekundarne fekalne kanalizacije, 

celovita oskrba vodovodnega sistema v Spodnjem Podravju. Prišlo bo tudi do realizacije 

namakalnega sistema Turnišče.  

V proračunu imamo še urgentni center, nakup bibliobusa, dogodke ob 1950-letnici prve pisne 

omembe Ptuja in še marsikaj drugega. Verjame, da se bo tekom javne razprave kakšna zadeva še 

želela dodati, spremeniti ali kako drugače modificirati.  

O predlogu proračuna se predlaga 30-dnevna javna razprava kot je bilo predlagano tudi na 

odborih. V potrditev daje sklep o javni razpravi. 

 

Vodji svetniških skupin: 

Dr. Štefan Čelan je povedal, da pri strateških usmeritvah pogreša tisti del kjer smo se na nek 

način zavezali že v preteklosti. Upa, da bo tako tudi sedaj, da bodo prednost imeli tisti projekti, 

kjer dobimo čim več evropskega in državnega denarja. Predlagal je, da se ta strateška usmeritev 

nadaljuje tudi skozi vsa naslednja leta. Svetniška skupina meni, da je predlog proračuna 

pripravljen tako, da je dovolj kakovosten za javno obravnavo. Veliko truda in energije pa bomo 

vložili v naslednjih 30 dneh. Predlagal je, da se v teh dneh čim večkrat sestanemo ter poskušamo 

zadeve uskladiti, da ne bo pri predlogu proračuna veliko amandmajev.  

Andrej Čuš je povedal, da tudi svetniška skupina Andreja Čuša ocenjuje, da je predlog 

proračuna primeren za javno razpravo. Svetniška skupina tudi apelira, da se v teh 30 dneh čim 

večkrat sestanemo, pogovarjamo in iščemo rešitve za boljši Ptuj skupaj in složno kot je bilo tudi 

povedano v volilni kampanji. Vsi se zavedamo glavnih in osnovnih težav na območju Mestne 

občine Ptuj, vendar pa ko občanke in občane povprašamo, ali po socialnih omrežjih ali ko 

dobimo pobude, se ocenjuje, da je v Ptuju največji problem stanje osnovne infrastrukture. 

Svetniška skupina bo ob sprejemanju proračuna jasno zahtevala, da se gre v smeri skladnega 

razvoja Mestne občine Ptuj, vseh četrti in da povsod dobimo nekaj, oz. da se nekaj zagotovi. 

Opozoril pa je tudi, da je velika perspektiva v državnih in tudi v evropskih sredstvih. V času pred 

volitvami je na Ptuju bilo kar nekaj ministrov. Upa, da bodo držali svoje obljube in tudi besede. 

Dobro je, da se povečujejo sredstva - povprečnina, vendar to nič ne pomaga, saj se obveznosti 

občini iz meseca v mesec povečujejo.  
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Za Osnovno šolo Mladika je bilo predvidenih 600.000 EUR, v proračunu je predvidenih 450.000 

EUR. Že v preteklem mandatu se je veliko obljubljalo, tudi na obletnicah in dogodkih. Menil je, 

da  tudi  mora biti ena izmed prioritet, da se zadeve v osnovni šoli čim prej dokončajo. 

Županja je povedala, da se na ravni mestnih občin Slovenije že pogovarjajo, da kljub temu, da 

smo prišli do dviga povprečnine, nam je dogovor s sindikati vsa ta sredstva pobral, saj smo še 

dodatno bili obremenjeni, da sofinanciramo iz proračuna. Nekatere občine so že delale izračune. 

Glede na vse naloge, ki se zahtevajo od občin in se občinam konstantno nalagajo, imamo občine  

med 12 do 20 % manjko denarja v proračunih. To bo ena izmed prednostnih nalog, ki jih bomo 

župani morali zagovarjati pred vlado RS. Videli pa bomo kako bomo uspešni. Želi pa, da bi bili 

čim bolj. 

Gorazd Orešek je povedal, da je za svetniško skupino sprejemljivo, da bo javna razprava trajala 

30 dni. Upa, da se bomo v tem času večkrat sestali. Trenutni predlog proračuna ima kar nekaj 

pomanjkljivosti in za svetniško skupino v podanem predlogu ni sprejemljiv. 

Izpostavil je tri zadeve. Najbolj ga moti, da se je iz proračuna izvzela subvencija komunalnega 

prispevka za mlade in mlade družine. 

Tega v proračunu ni, ker ni sprejet odlok, saj ni zakonske podlage, da bi to dali v proračun, je 

pojasnila županja. 

Gorazd Orešek je povedal, da želi, da je subvencija komunalnega prispevka za mlade in mlade 

družine v proračunu za leto 2019. Menil je, da ne sme biti razlog, da se nekaj izloči samo za to, 

ker je morda bil napačni predlagatelj.  

Druga zadeva, ki ga moti je, da moramo malo več sredstev zagotoviti za kompleks Turnišče, v 

kolikor želimo vsaj opravičiti tisto kar smo obljubili tudi v volilni kampanji. 

Želi, se da sestanemo, saj bomo v nasprotnem primeru imeli veliko amandmajev, o katerih bo 

potrebno glasovati.  

Županja je povedala, da dokler nimamo pravne podlage, ne moremo dajati sredstev v proračun 

na zalogo. V kolikor  bo politična volja in interes pa bomo morali pripraviti odlok o komunalnem 

prispevku za mlade, saj na podlagi odloka lahko sredstva umestimo  v proračun. 

Glede kompleksa Turnišče se vsi strinjamo, da je potrebno nekaj narediti, vendar dokler ni 

poenotene politične volje in ideje, kakšno vsebino bi želeli v kompleksu Turnišče, je tudi težko 

določati in namenjati sredstva za nekaj, za kar se ne ve za naprej. 

Janez Rožmarin je povedal, da svetniška skupina, oz. stranka ugotavlja, da je proračun 

pripravljen toliko dobro, da lahko o njem razpravljamo in se uskladimo. Opozoril  je, da se čim 

več poudarka da varnosti udeležencev v prometu, tako iz vidika najmlajših in vseh ostalih 

udeležencev.  

Glede kompleksa Turnišče se tudi zavzema, da bi vsako leto vsaj nekaj sredstev namenili in 

postopoma začeli oživljati ta kompleks ali ga vsaj zaščitili, da ne bo še bolj propadel.  

V preteklosti smo odločali o projektih poslovilnega prostora na novem rogozniškem pokopališču. 

Menil je da bi osvojeni projekt morali dati vsaj v dveletni plan. Po informacijah, ki nam jih je na 

odboru podal direktor Javnih služb, bi naj vložili v začasno sanacijo obstoječih prostorov 30.000 

do 40.000 EUR, kar  je nesmiselno. Menil je, da je boljše, da se gre v pripravo nove izvedbe 

poslovilnega prostora. 

Čim večji poudarek je tudi potrebno dati komunalni infrastrukturi, saj na tem vse bazira, 

turistična ponudba, varnost, postopoma pa tudi končna urejenost komunalne infrastrukture za vse 

občane, ki jo vsi pričakujejo. 

Rajko Fajt je menil, da je proračun na odborih bil obravnavan in ocenjen kot primeren za 

nadaljnjo obravnavo.  

Predlagal pa je, da se zadeva morda tehnično dopolni v službi za informatiko (morda bi se 

naredilo tako kot v knjigi, kjer so poglavja, klikneš in direktno prideš na tisto povezavo), to danes 
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tehnologija omogoča. Enako je z obrazložitvami. S tem bi morda olajšali predvsem zunanjim 

uporabnikom. 

Svetniška skupina bo predlog proračuna podprla, saj je primeren za nadaljnjo obravnavo. 

Dr. Bojan Pahor je povedal, da svetniška skupina socialnih demokratov podpira predlog 

proračuna, ki je bil predstavljen. Hkrati čestita županji, da je v tem kratkem času od prevzema 

funkcije do danes pripravila predlog, ki je dovolj usklajen, da lahko mestni svet o njem 

razpravlja. Meni, da je to presek realnih možnosti, na eni strani financiranje in na drugi strani 

vsebine in potreb, ki so v danem trenutku pred nami. Verjame, da bomo v naslednjih dneh zmogli 

dovolj energije in znanja, da bomo predloge iz vseh strani uskladili tako, da bo proračun tudi 

potrjen. 

Strinjamo se s pobudo dr. Čelana, da je v prihodnje potrebno projekte prijavljati na državnem in 

evropskem nivoju, ki bodo prinesli kar največ finančnih sredstev, z omejitvijo, da so le ti 

usklajeni  z vsebinami, ki so pomembne za Mestno občino Ptuj, saj bomo le na ta način lahko 

aktivno razvijali razvojne projekte, ki ste si jih začrtali, oz. smo si jih začrtali. 

Marjan Kolarič je menil, da tisti, ki proračun gledamo že več let tudi vemo kakšno je stanje, saj 

se vedno ponavlja. Izpolniti moramo vse obveznosti do tistih, ki jih imamo, saj nam država 

nalaga obveznosti, vendar pa potem za investicije ne ostane nič. Rešitev je samo v tem, da 

moramo biti uspešni pri sredstvih, ki jih lahko dobimo z razpisi in da se  pogovarjamo s tistimi, ki 

nam v tej smeri lahko tudi pomagajo. 

Na Ptuju dobro poznamo črne, nevarne točke kjer ni kolesarskih poti, pločnikov, šolskih poti in 

ne avtobusnih postajališč. V predlaganem proračunu tega ni.  

Velika problematika, ki jo vsi dobro poznamo je cesta proti Vurberku, kjer ni avtobusnih 

postajališč, šolskih poti, kolesarskih poti, vendar pa to ni navedeno v proračunu, kjer je priprava 

projektov za kolesarske poti. Drugi odsek, ki je tudi takšen je Ptuj – Destrnik. O problematiki 

Slovenskogoriške se govori že 20 let. Opozoril je tudi na Novo vas – vemo, da je tam že bila 

prometna nesreča  in starši se bojijo za otroke, ki gredo na avtobusno postajališče.  

V proračunu ga tudi zelo moti, na kar je opozoril tudi g. Rožmarin – mrliška vežica na ptujskem 

pokopališču. V proračunu je za ta namen predvideno cca 30.000,00 EUR. Na mrliški vežici je 

potrebno urediti izolacijo in vse ostalo, kajti sredstev o katerih se pogovarjamo 1,5 do 2 mio EUR 

za poslovilni prostor ne vidi v prihodnjih letih, če hočemo, da uredimo Osnovno šolo Mladika za 

katero vemo kakšno je stanje in o kateri se pogovarjamo že nekaj let. 

Opozoril je tudi, da je zelo pomemben nadzor nad sredstvi. To so zavodi, oddelki kjer se dela 

izvajajo. Tu bo potrebno enkrat reči, kam gredo neka sredstva, vprašali bi se lahko o vseh 

izračunih. Upa pa, da ste sedaj ekipa, ki boste, oz. bomo delali za Ptuj. 

Opozoril je tudi, da je največji problem, ko dobijo na oddelkih, da je potrebno urediti nekatere 

zadeve, vendar sredstev ni. Npr. ko je bilo potrebno urediti ograjo proti Vurberku, npr. ob Dravi 

so Javne službe hitro ukrepale in se je ograja v enem tednu uredila. Menil je, da bi se pri malih 

projektih ljudem moralo ugoditi. 

 

Ker ni bilo več splošne razprave o predlogu proračuna za leto 2019, jo je predsedujoča sklenila in 

dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o proračunu Mestne 

občine Ptuj za leto 2019, ter ocenjuje predlog odloka kot primerno podlago za izvedbo 30. 

dnevne javne razprave.  

Slednja začne teči z dnem objave predloga Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 

2019 z vsemi dokumenti na spletni strani Mestne občine Ptuj.  

V času uradnih ur Mestne občine Ptuj je gradivo o proračunu dostopno zainteresiranim 

tudi na sedežu Mestne občine Ptuj, Mestni  trg  1, Ptuj. 
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Mestni svet Mestne občine Ptuj županji, kot predlagateljici predloga proračuna nalaga, da 

do sedaj dane pobude in predloge delovnih teles ter predloge in pobude iz razprave na 

današnji seji mestnega sveta ustrezno upošteva pri pripravi Dopolnjenega predloga Odloka 

o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2019. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov 

(ZA-28, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

Ker je iz razprave bilo razvidno, da je velika želja, da se čim prej sestanemo in tudi glede na to, 

kar smo govorili v volilni kampanji, da čim prej oblikujemo neko listo projektov, je vodje 

svetniških skupin povabila na sestanek, ki bo v petek 1. februarja 2019, uro sklica bomo 

dogovorili skupaj, je povedala županja. 

 

3. Pobude in vprašanja 

 

Pisna vprašanja in pobude, ki smo jih prejeli za  sejo, so bila posredovana na mizo. 

 

Marjan Bezjak, svetniška skupina Lista dr. Štefana Čelana je posredoval naslednje  

vprašanje št. 1/2: Kdaj se bo pričela izgradnja sekundarnega voda javnega kanalizacijskega 

omrežja, zgoščeni del naselja Grajena pri kulturnem domu, saj je izdelana projektna 

dokumentacija in podpisana so vsa soglasja krajanov? 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala naslednje  

vprašanje št. 2/2: Ali g. Drago Štrafela po obsodbi še vedno uživa popolno zaupanje s strani 

investitorja MO Ptuj? 

Obrazložitev: Pri projektu prenove ptujske tržnice je nadzorni organ po ZGO družba ŠTRAF 

d.o.o. oz. g. Drago Štrafela. Po javno dostopnih podatkih je bil decembra 2018 obsojen na 

pogojno zaporno kazen zaradi kaznivega dejanja goljufije na škodo EU. Ker gre za veliko 

investicijo, ki predvideva tudi sofinanciranje s strani sredstev EU, potrebujejo partnerji polno 

mero strokovnega dela in zaupanja.  

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala naslednje  

vprašanje št. 3/2: Ali ima investitor svojega stalnega predstavnika na objektu tržnice, ki 

ima vsa pooblastila za potrjevanje gradbenih dnevnikov, gradbene knjige obračunskih 

izmer in odločanja o vseh spremembah med gradnjo objekta, ki pomenijo odmik od PZI 

projekta, na osnovi katerega je bila sklenjena izvajalska pogodba. (Izvajajo se namreč 

zemeljska dela, pri teh je odmik obračunske količine izvedenih del zelo težko dokazljiv, 

možnost goljufije pri samih izmerah pa zelo velika). 

 

Miha Požgai, svetniška skupina  Lista Andreja Čuša je posredoval naslednjo  

pobudo št. 4/2: V času obnove mestne tržnice, v samem centru mesta primanjkuje 

parkirnih prostorov. Predlaga aktivacijo parkirnih prostorov  na  Slovenskem trgu, na peš 

coni proti Murkovi ulici. Sistem parkiranja in ureditev naj bo enaka kot na parkirnih 

prostorih nad cvetličnimi koritom. Ta ukrep bi vsaj malo pomagal gospodarstvu v centru 

mesta. 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval naslednjo  

pobudo št. 5/2: V proračunu za leto 2019 se naj zagotovi sredstva za razširitev parkirišča, 

otroška igrala, zagotovitev prostora za šport in aktivnosti krajanov; glede na idejno 

zasnovo Športnega društva Grajena v Športnem parku Grajena.  
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Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval naslednje  

vprašanje št. 6/2: Kako daleč je sanacija nabrežja Grajene? 

Obrazložitev: Po katastrofalnih poplavah so v ČS Panorama zahtevali sestanek s predstavniki 

Agencije za okolje in prostor, kjer so zahtevali, da se vodotoki sanirajo, med njimi tudi Grajena. 

Kot rezultat sestanka je pričetek sanacije nabrežja Grajene.  

 

Aleksander Voda, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval naslednjo  

pobudo št. 7/2: Občina naj čim prej uredi javno razsvetljavo v Kicarju.  

 

Aleksander Voda, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval naslednje  

vprašanje št. 8/2: Ali ima občina v letošnjem in naslednjem letu namen urediti varne šolske 

poti ter na kak način?   

Obrazložitev: Ptujski Svet za preventivo in varnost v cestnem prometu je na zadnji seji 

obravnaval pripravo načrta varnosti cestnega prometa MO Ptuj za leti 2019 in 2020. V ptujski 

občini namreč še vedno nimamo povsod urejenih varnih šolskih poti, zlasti na območju četrtnih 

skupnosti Grajena, Rogoznica in Panorama. Tu je stanje v nekaterih primerih zelo skrb 

vzbujajoče. Otroci hodijo peš v šolo ob regionalnih cestah Ptuj-Vurberk-Maribor in Ptuj-

Destrnik-Trnovska vas.  

 

Aleksander Voda, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval naslednjo                    

pobudo št. 9/2: Obnova mestne tržnice ima izjemno negativne posledice za življenje v 

centru mesta, še posebej na vse podjetnike. Po pogovoru z več podjetniki v centru Ptuja se 

ugotavlja, da imajo izpad prihodkov za dobro tretjino. Ali lahko pričakujejo kakšno pomoč 

ali podporo s strani občine?   

 

Viktorija Bezjak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala naslednje  

vprašanje številka 10/2: Kdaj se bo zainteresirani javnosti predstavilo vse aktivnosti ob 

1950. letnici Ptuja?   

Obrazložitev: Do zdaj so ljudje dobili vse informacije samo s strani medijev, prav tako pa bi pri 

projektih želelo sodelovati več ljudi, ki pa nimajo nobene možnosti.  

 

Viktorija Bezjak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala naslednje  

vprašanje številka 11/2: Zakaj se ob prireditvah pred mestno hišo "oder" dekorira tako, da 

ni ravno v skladu s stavbo, saj je črna hutica za marsikoga odbijajočega videza? 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Andreja Čuša je posredoval naslednjo  

pobudo št. 12/2: Občina naj čim prej pristopi k obnovi ceste k Jezeru, saj je cesta uničena, 

ker je bila obvozna cesta v času popravila starega ptujskega mostu. 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Andreja Čuša je posredoval naslednje  

vprašanje št. 13/2: Kako daleč je obnova igrišča za otroke in mladostnike v ČS Jezero (po 

pogodbi Cero Gajke)? Obljuba Mestne občine Ptuj iz leta 2002 je bila, da bo ČS Jezero po 

pogodbi Cero Gajke dobilo več stvari, a žal je bila pogodba v veliki meri samo kos papirja, 

ki prenese vse.  
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Andrej Čuš, svetniška skupina Andreja Čuša je posredoval naslednjo  

pobudo št. 14/2: Na cesti skozi Grajenščak (od hišne številke 45 do 69) se naj na obeh 

izjemno nevarnih ovinkih namesti "ogledala", kar bi zelo povečalo preglednost in varnost 

vožnje na tej lokalni cesti. 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Andreja Čuša je posredoval naslednjo  

pobudo št. 15/2: Nasproti OŠ Grajena, odsek za Krčevino pri Vurbergu, so na mostu videti 

določene razpoke in krušenje betona zaradi posledic poplav. Lokalni prebivalci opozarjajo 

na nujnost obnove mostu. Ugotovi se naj dejansko stanje ter nujnost obnove mostu. Most je 

preozek za srečanje dveh avtomobilov, zato bi bilo smotrno v času obnove, ga tudi razširiti. 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Andreja Čuša je posredoval naslednjo 

pobudo št. 16/2:  Občina je v preteklosti že večkrat obljubila, da bo nedokončano kegljišče 

na Potrčevi 34 dokončano, a temu še do danes nismo bili priča. Kako daleč je omenjen 

projekt?  

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Andreja Čuša je posredoval naslednje  

vprašanje št. 17/2: Kako daleč je ureditev sprehajalnih poti in označitev dreves v parku 

Turnišče? Projekt bi naj bil pripravljen, pridobljena so evropska sredstva. 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Andreja Čuša je posredovala naslednje  

vprašanje št. 18/2: Kakšne bodo aktivnosti občine za prenovo Upravne enote Ptuj, ki že 

nekaj let kliče po obnovi?  

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval naslednjo  

pobudo št. 19/2: Iz več medijev je izvedel, da se bo projekt obnove ptujske mestne tržnice 

zavlekel. Kdaj lahko realno pričakujemo dokončanje projekta ter zakaj bo prišlo do 

zamud? Prav tako pa dajemo pobudo, da glede na velik vložek v projekt, izvajalec ter 

nadzornik sprejmeta ukrepe, ki bodo šli v smeri povečanja aktivnosti za čim prejšnje 

dokončanje tržnice. 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval naslednjo  

pobudo št. 20/2: Prodajalci na tržnici, ki so zdaj premeščeni pred prostore trgovine 

Blagovnica v centru Ptuja imajo velike težave z organizacijo dela, saj nimajo prostih 

parkirnih mest in dovoznih poti. Svoje težave so že predstavili občini, ki pa še ni pripravila 

rešitve. Lahko pričakujemo kakšno spremembo v naslednjih dneh? 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Andreja Čuša je posredoval naslednjo  

pobudo številka 21/2: V Listi Andreja Čuša že dlje časa opozarjamo na problematiko 

jedilnice na OŠ Mladika. Potreba šole po novi ustrezni jedilnici in kuhinji je prisotna že več 

let. Ob večjih nalivih so kuhinja, kuhinjsko skladišče in jedilnica poplavljeni – posledično je 

uničen spodnji del večine opreme ter stavbno pohištvo. Problematična je seveda tudi 

velikost jedilnice, ki omogoča sočasno malico največ 80 učencem, tako da večina učencev še 

zmeraj malica v učilnici in si morajo malico iz kleti nesti tudi do mansarde, kar je sporno 

tudi iz higienskega vidika. Vlagamo pobudo, da se ta projekt uvrsti v proračun in tudi čim 

prej realizira. 
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Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala naslednjo  

pobudo št. 22/2: Preuči se naj možnost za mestni avtobus v ČS Breg- Turnišče na relaciji 

ŠC Ptuj- Zdravstveni Dom Ptuj- Rogaška cesta-Poljska cesta- Na postajo- Ob železnici- 

Park Turnišče. S tem bi bila ponujena oblika javnega prevoza za starejše občane in pa 

zlasti za dijake, kateri niso mobilni oz. nimajo lastnega prevoza. S tem bi se tudi zmanjšal 

promet proti mestu. 

 

Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala naslednjo  

pobudo št. 23/2: V ČS Breg-Turnišče naj se postavijo table z navedbo ulic. 

 

Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala naslednjo 

pobudo št. 24/2: Na obrežju v odseku, kjer se zavije na cesto Ob železnici (proti trgovini 

Ptujčanka) se naj postavi prometno ogledalo, saj gre za nevaren izvoz na ulico, dodatno na 

tem mestu ovira preglednost tudi kontejner za steklo, ki je sedaj postavljen na zelenico, zato 

naj se prestavi na ustreznejše mesto. 

 

Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala naslednjo  

pobudo št. 25/2: Ob železnici se naj uredi pločnik, saj je stanje prometne varnosti 

zaskrbljujoče.  

 

Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala naslednjo  

pobudo št. 26/2: Podvoz pri železniškem mostu (pri trgovini Ptujčanka) je ob vsakem dežju 

poln vode in posledično neprevozen. Naj se to primerno sanira in uredi.  

 

Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala naslednjo  

pobudo št. 27/2: Na Prežihovi ulici hišna številka 15 in sosednje hiše naj se uredi 

odvodnjavanje vode iz cestišča, saj ob vsakem večjem dežju voda vdira v kletne prostore in 

ob tem povzroča škodo. 

 

Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala naslednjo  

pobudo številka 28/2: Pri potopnih valjih na parkirišču za motorna vozila (pri Mestni 

občini Ptuj) se naj umestijo ovire ali stojala, saj vozila, ki gredo iz smeri mesta ne morejo 

mimo, zaradi tam parkiranih vozil. 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval naslednjo  

pobudo št. 29/2: Lastnike lokalov, katerih poslovanje je moteno zaradi obnove tržnice, se 

oprosti plačila NUSZ za leto 2019, najemnike občinskih poslovnih prostorov pa oprosti 

plačila najemnine v protivrednosti NUSZ-a. Prav tako naj se vsem prizadetim pravnim 

subjektom omogoči brezplačno oglaševanje njihove dejavnosti v Ptujčanu, ter preuči ostale 

možnosti pomoči prizadetim pravnim subjektom. 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval naslednjo  

pobudo št. 30/2: Na obstoječe drogove za zastave pred javnimi zavodi, občino in javnimi 

podjetji, naj se izobesi zastave ob 1950. obletnici prve pisne omembe Ptuja. 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Lista Ptuj je naš je posredoval naslednjo  

pobudo št. 31/2: Brezplačni avtobus naj se nadgradi z voznimi linijami, ki bodo povezovale 

vse mestne in primestne četrti. V okviru nižanja stroškov naj se preverijo vse možnosti 

povezave mestnega in šolskega avtobusa. 
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Alen Iljevec, svetniška skupina Lista Ptuj je naš je posredoval naslednjo  

pobudo št. 32/2: Ptujske vrtce in osnovne šole naj se pozove k likovnemu ustvarjanju na 

temo 1950. obletnice prve pisne omembe Ptuja, izdelke pa izobesi po izložbah mestnega 

jedra, najizvirnejše pa razstavi tudi v Galeriji Magistrat. 

 

Dr. Bojan Pahor je v imenu svetniške svetniška skupine SD posredoval naslednjo  

pobudo št. 33/2: Pobuda za ponovno proučitev možnosti trajne rešitve problema tovornega 

prometa na zadevnem območju Trat (pobuda predstavnika prebivalcev območja Trat na 

Ptuju). 

Obrazložitev:  

Opis stanja: Ulica Na tratah je pretežno stanovanjska soseska z dvaindvajsetimi individualnimi 

stanovanjskimi hišami. V eni od hiš deluje zobozdravstveni center, v eni pa stanovanjska 

skupnost ZUDV Dornava. V zadnjem desetletju je bilo obnovljenih večje število hiš (obnove 

potekajo tudi danes), z namenom izboljšanja bivalnih pogojev. Ulica je opredeljena tudi kot 

šolska pot (OŠ Mladika). 

Zemljišča Na tratah se uvrščajo med osrednja območja centralnih dejavnosti, kot so območja 

historičnega ali novih jeder, kjer gre pretežno za prepletanje trgovskih, oskrbnih, storitvenih, 

upravnih, socialnih, zdravstvenih, vzgojnih, izobraževalnih, kulturnih, verskih in podobnih 

dejavnosti ter bivanje (vir: PISO - http://www.geoprostor.net/pisomobile) 

Na južnem koncu se ulica sreča z Žnidaričevim nabrežjem, kjer je lociranih več podjetij, ki se 

ukvarjajo z gradbeništvom in uporabljajo večje število kamionov in težke gradbene 

mehanizacije (kamioni, bagerji, buldožerji, valjarji, asfalterji ipd.). Ta podjetja so VGP Drava 

Ptuj, Asfalti Ptuj in Gabrovec Aleksander – Gradbena mehanizacija (priloga 1, slika str. 1). 

 

Opis problema: Glavni problem, ki bremeni prebivalce ulice je velika obremenitev s prometom 

tovornih vozil in težke mehanizacije, ki povzroča: zelo onesnažen zrak (izpusti težke 

mehanizacije, tovornih vozil); veliko obremenitev s hrupom – bobnenje nas prebuja kmalu po 

peti uri zjutraj, poleti še prej; obremenitev zgradb – na nekaterih zgradbah (tudi tistih pred 

kratkim obnovljenih) se vidijo razpoke, ki verjetno nastajajo zaradi prometa težke mehanizacije – 

zgradbe med tovrstnim prometom kar »drhtijo«; prometne težave na uvozu/izvozu z ulice Na 

tratah na Ormoško cesto, saj dolgi kamioni in nekatera mehanizacija enostavno ne more zaviti iz 

ulice ali v ulico brez posebnih dodatnih manevrov, ki ogrožajo varnost ostalih udeležencev v 

prometu (tudi šolska pot). Na prehodu za pešce pred gostilno Lužnik na koncu ulice Na tratah, je 

pred leti delovni stroj že do smrti povozil prebivalko naše ulice. Problemi se zgostijo med 

prometnimi konicami, ki so vsak dan (razen v nedeljo) med 5.00 – 9.00 in 15.00 – 18.00.  
 
Aktivno iskanje rešitve: Prebivalci smo bili prepričani, da se bo prometna situacija uredila v 

okviru izgradnje Puhovega mostu in navezovalne infrastrukture, saj je bil en izmed ciljev 

investicije tudi ureditev transportnega prometa, povezanega z industrijo in drugimi 

gospodarskimi dejavnostmi. Na naše veliko začudenje (menimo tudi, da je bila storjena strokovna 

napaka), je nova infrastruktura zaobšla predmetno industrijsko cono, čeprav ta leži v neposredni 

bližini nove cestno-prometne infrastrukture. 

Ker zadeva ni bila urejena v sklopu izgradnje Puhovega mostu in navezovalne infrastrukture, smo 

prebivalci ulice Na tratah v letu 2008 na Mestno občino Ptuj naslovili pobudo za ureditev razmer, 

in ji tudi predložili podpise predstavnikov vseh tedanjih gospodinjstev. Edina povratna 

informacije je bil zapis v januarski (2009) številki Ptujčana, (priloga 1 str. 2, odg. Andreja 

Trunka). 
 

http://www.geoprostor.net/pisomobile
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Predlog možnih rešitev: Prebivalci ulice podajamo predlog možnih rešitev z namenom, da se 

prične strokovno iskanje ustrezne rešitve. Sami nismo strokovnjaki za urbanizem, zato so naši 

predlogi laični, imamo pa dovolj zdrave pameti, da vemo, da bo za nadaljevanje sedanjega stanja 

težko najti strokovne argumente. 
Spodaj sta predstavljeni dve rešitvi, za katere verjamemo, da sta izvedljivi in obe rešujeta vse 
zgoraj navedene probleme. 

 

Varianta A 

Izvede se novogradnja ceste v dolžini cca 200 metrov (vključno s prečenjem potoka Grajena) ter 

navezava na obstoječo cesto, ki jo je treba ustrezno razširiti. Ta varianta se v celoti izogne 

stanovanjskim delom in se na Ormoško cesto priključi med poslovno zgradbo Elektra Maribor in 

veterinarsko postajo (priloga 1, slika str. 3). 

 

Varianta B 

Izvede se novogradnja ceste v dolžini cca 200 metrov (vključno s prečenjem potoka Grajena) ter 

navezava na obstoječo cesto, ki je potrebna rekonstrukcije. Cesta že ima priključek na obstoječe 

krožišče na severni strani Puhovega mostu. Cesta se v celoti izogne stanovanjskim objektom. 

(priloga 1, slika str. 4). 
 
Zaključek: Enako kot leta 2008, tudi tokrat posredujemo pobudo v okviru predvidenih 

demokratičnih postopkov in verjamemo, da bo tokrat s strani pristojnih izzvala tudi ustrezen 

odziv. Na voljo smo tudi za zbiranje in posredovanje dodatnih informacij in smo se za iskanje 

rešitve pripravljeni tudi aktivno vključiti v proces. 
V primeru, da bomo tudi tokrat odpravljeni z enim stavkom, pa se bomo morali zateči k 
»alternativnim« načinom opozarjanja na problem, česar si najbrž nobena od vpletenih strani ne 
želi. 
Glede na to, da smo pobudo s podpisi prebivalcev ulice Na tratah leta 2008 že posredovali na 
Mestno občino Ptuj, nismo ponovno zbirali podpisov, saj se razmere v tem času niso spremenile. 
Predlog sem v imenu prebivalcev spisal Matjaž Gerl, Na tratah 12, 2250 Ptuj (matjaz@ezavod.si 
ali 041-770-676). Za vse dodatne informacije sem vam na voljo. 

 

Janez Rožmarin je podprl pobudo občana iz ulice Na tratah. Pred leti je že predlagal, da je tam 

možna ena dobra tehnična rešitev, da se v tej ulici razbremeni težki tovorni promet, ki sedaj 

poteka po eni ulici noter in ven. Z manjšim posegom bi lahko prišli do krožnega prometa v tej 

ulici. V tej ulici jim dejansko pokajo hiše. O tem smo pred leti že govorili. Menil je, da bi v tej 

ulici lahko ukrepali in našli dobro rešitev. 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval naslednjo  

pobudo št. 34/2: Nemudoma se naj pristopi k razrešitvi problema poplavljanja 

železniškega podvoza na Zagrebški cesti. 

Obrazložitev: Omenjeni podvoz je praktično ob vsakih, niti ne tako velikih padavinah, 

poplavljen in predstavlja zraven logistične motnje za podjetja in prebivalstvo na tem področju tudi 

varnostno težavo. Problem je zagotovo tehnične narave in to pomeni, da je rešitev relativno 

preprosta (priloga 2, slika str. 1). 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval naslednjo  

pobudo št. 35/2: Uredi se naj  manjkajoča ulična razsvetljava Rogaške ceste na odseku 

med Poljsko cesto in cesto Na obrežju. 

Obrazložitev: Ta del pločnika je povsem neosvetljen in ob dejstvu, da se tukaj sprehaja veliko 

mailto:matjaz@ezavod.si
mailto:matjaz@ezavod.si
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ljudi in istočasno pločnik zaradi svoje varnosti koristijo tudi kolesarji, predstavlja potencialno 

nevarnost. Ta del pločnika je tudi večkrat v pomladnih in poletnih mesecih zelo zatravljen med 

robnikom in samim pločnikom ter med robnikom in cestiščem. Pozimi pa je večkrat slabo 

očiščen in leden. Problem je možno rešiti z eno ali maksimalno dvema svetilkama. Ta odsek je 

tudi del šolske poti! (priloga 2, slika str. 2). 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval naslednjo  

pobudo št. 36/2:  Pobuda za ureditev objekta III. Mitreja na Bregu in njegove okolice. 

Obrazložitev: Glede na to, da je letos 1950 let od prve pisne omembe Ptuja, je zelo pomembno, 

da zraven množice prireditev zagotovimo tudi sredstva za ureditev področij in objektov, kjer lahko 

dejansko vidimo kaj iz tistega časa. 

Omenjen objekt je več kot potreben obnove. Prav tako pa je potrebno urediti samo okolico 

objekta. Zaradi varstva kulturne dediščine so na območju ob mitreju opredeljene zelene 

površine, na katerih bi bilo potrebno pristopiti k izvedbi aktivnosti za vzpostavitev zelenih 

površin z igrali za otroke, saj jih tudi drugače v tem delu občine kronično primanjkuje. Potrebno 

je delati tudi na tem, da bo mitrej v prihodnosti lahko čim bolj dostopen za oglede zainteresirane 

javnosti. Ob mitreju bi bilo potrebno poskrbeti za kakšno parkirno mesto, obračališče in tudi 

sanitarije  

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval naslednje  

vprašanje št. 37/2: Ali je to novi standard ‘krpanja’ cestnih lukenj 

Obrazložitev: Zagotovo obstajajo tako tehnološko kot izvedbeno boljše metode (tudi v zimskem 

času), (priloga 2, slika str. 4). 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval naslednje 

vprašanje št. 38/2: Kaj se dogaja na ključnih strateških projektih za Ptuj  

– Tržnica,  

– Urgentni center,  

– Južna obvoznica,  

– CERO Gajke in  

– Arheološko razstavišče?  

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je v imenu občanov Kicarja, podal 

naslednjo                                                                                                                                    

pobudo št: 39/2 : Za asfaltiranje ceste in cestne infrastrukture desni breg Kicarja. 

Obrazložitev: Občani Mestne občine Ptuj ponovno pozivamo k ureditvi dovoza in cestne 

infrastrukture na območju desnega brega Kicarja.  

Ureditev le – tega bo prispevalo k varnosti in normalnemu vsakdanjemu dostopu do 

stanovanjskih hiš in vikendov ter obratno do mesta in ostalih predelov občine. Na (desnem bregu 

Kicarja) je kar (15 občanov), ki pozivamo k ureditvi cestne infrastrukture, saj obstoječa cestna 

infrastruktura ne dopušča normalnega poteka vsakdanjega življenja.  

V primeru snega, neurij ali dežja je namreč dostop do mesta ali obratno do hiš večinoma 

onemogočen. Prilagamo fotografije, kako smo se v zimi 2017/18 soočali s snegom, ki je 

onemogočal dostop z avtomobili kar tri tedne skupaj. Dostop do mesta je bil možen le peš (brez 

avtomobila), živila in drugo je bilo potrebno prenesti ročno (priloga 3).  

Občani se tudi bojimo, saj je v primeru snega onemogočen tudi dostop reševalnim vozilom ali 

gasilcem v primeru, da bi jih potrebovali. Občanka Kicarja 4D je sedaj sedmem mesecu 

nosečnosti, nedostopnost cestišča pa po mnenju ginekoginje poveča tveganje za nosečo mater in 

otroka. 
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Ogroženost dodatno povečuje izjava delavcev javnih služb, da je cesta javna, vendar 

nekategorizirana, zaradi česar urejanje ceste in javna dela naj ne bi bilo v njihovi pristojnosti 

(popravila ceste po neurjih, pluženje, odvažanje smeti, itn). 

Letošnje leto so bili v cesto vgrajeni prečni kovinski kanali za odtekanje vode, ki problema ne 

rešujejo (voda ne odteka, listje zamaši kanale, ki niso vzdrževani, itd). Prav tako ne rešuje 

problema jarek na strani cestišča, saj je cestišče še bolj ozko, zaradi jarka in preozke ceste pa je 

nevarnost zdrsa zelo velika.  

Pozivamo vas, da v primeru, da ceste ne uredite, z vašo izjavo zagotovite vsaj varnost in 

dostopnost reševalnih in gasilnih služb, v primeru, da jih bomo potrebovali.  

Sami menimo, da brez konkretne ureditve asfaltirane ceste in cestne infrastrukture to ni mogoče. 

V kolikor je vaše mišljenje drugačno vas prosimo za zgoraj omenjeno izjavo, s pomočjo katere 

bo vsaj občutek varnosti večji.  

V primerjavi z ostalimi predeli občine Ptuj, pa tudi drugih bližnjih območij Kicarja je to področje 

še zelo nerazvito in neurejeno. Menimo, da je sedanjo cestišče izreden primer in ne vidimo 

primerljivega primera tudi v zelo nerazvitih območjih Slovenije. Z uvedbo cestne infrastrukture 

bi tudi to območje pridobilo podobo urejenega in razvitega predela mestne občine Ptuj in nam 

omogočilo varen in času primeren dostop do naših domov.  
 
Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval naslednjo  

pobudo št. 40/2: Nemudoma se naj pristopi k razrešitvi problema razširitve mostu Ptuj 

Štuki na Maistrovi ulici R3 710 odsek 1292. 
Obrazložitev: Adaptacija mostu na R3 710/1292 Ptuj-Vurberk-Maribor in sanacija cestišča je 

nujna, saj sta most in cesta postala črna točka na področju varnosti v prometu, kar kaže tudi 

zadnja prometna nesreča (priloga 4, fotografija str. 2). Zaradi posedanja državne ceste in 

dotrajane cestne infrastrukture je le ta postala zelo nevarna. Predlagam, da strokovne službe 

skupaj z DRSI nemudoma pristopijo k sanaciji te črne točke, (priloga 4, slike str. 1 in 2). 

Županja je povedala, da se je na sestanku z g. Topolkom, direktorjem Direkcije RS za 

infrastrukturo  dogovorilo, da se pristopi k sanaciji tega mostu v prihodnjem letu. Potem pa bomo 

vzporedno peljali tudi vse ostale zadeve. Celostna ureditev pa bo kar velik zalogaj tudi za državo. 

O tem smo se pogovarjali.  Dosegli pa smo načelno soglasje o vključitvi v petletni plan. Sedaj pa 

bo tudi na naši strani potrebno zagotoviti soudeležbo. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval naslednjo  

pobudo št. 41/2: Pristopi se naj k ureditvi in izgradnji hodnika za pešce in površin za 

kolesarje ter poveže Maistrova ulica in Štuki, na R3 710 odsek 1292. 

Obrazložitev: V mehanizmu CTN (Celostne teritorialne naložbe) ni bilo zajete izgradnje 

kolesarske povezave Ptuj-Vurberg. Ne glede na dejstvo, da občina Duplek k temu projektu ni 

pristopila je potrebno pristopiti k izgradnji hodnika za pešce in površin za kolesarje, da se poveže 

Maistrova ulica in naselje Štuki v dolžini cca 750 m ter nato v nadaljevanju še kraj Grajena. 

Dela naj se izvedejo istočasno s širitvijo mostu in adaptacijo cestišča, kot je to predlagano v 

prejšnji pobudi, (priloga 4, slika str. 3). 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval naslednjo  

pobudo št. 42/2: Pristopi se naj k ustreznemu katastrskemu in zemljiškoknjižnemu vpisu v 

javne ceste JP 828491 ter asfaltni preplastitvi. 

Obrazložitev: Javna cesta JP 828491 je vrisana in dana v uporabo na zemljišču, ki ni v javni lasti 

temveč pripada zasebnemu lastniku.  

Po podatkih iz PISO je razvidno, da bi morala cesta potekati sredi polja, kar ni skladno s stanjem 

v naravi ( KO 392-KRČEVINA PRI PTUJU, parcela: 989).  
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Ob bližajočem se jubileju 1950 obletnice prve pisne omembe mesta Ptuj bo ena od lokacij tudi 

ogled znamenitih zgodovinskih lokacij. Ena od teh lokacij je v neposredni bližini naselja Štuki, to 

je t.i. rimski tabor, ki se že nekaj časa predstavlja v okviru rimskih iger letos pa se bo obširneje 

predstavljal v okviru omenjenega jubileja.  

Glede na to, da bo ta del obiskalo in obiskovalo večje število obiskovalcev, predlaga, da se v 

okviru 1950 jubileja uredi in preplasti cesta JP 828491, (priloga 4, str. 4 in 5). 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval naslednjo  

pobudo št. 43/2: Obvesti se naj pristojne službe Elektro, Telekom, Telemach ipd. da 

nemudoma pristopijo, k odstranitvi nedelujočih kablov na stanovanjskih hišah na Vičavi, 

Orešju, naselju Bratje Reš. 

Obrazložitev: Pristojne službe Elektra Maribor, Telekoma in Telemacha ipd. naj pristopijo k 

odstranitvi nedelujočih kablov na stanovanjskih hišah v Orešju, Vičavi in naselju Bratje Reš. 

Stanovalci in lastniki stanovanjskih objektov že dalj čas prosijo pristojne službe, da bi pristopili k 

odstranitvi nedelujočih kablov. Prav tako pa naj istočasno delujoče kable preselijo iz »zraka«  v 

»zemljo«. S tem se bo omogočila kvaliteta bivanja naših občanov. S tem problemom se ne 

srečujemo le na prej omenjenih lokacijah temveč je to problem celotne Mestne občine Ptuj, saj 

pristojne službe do danes niso pristopile k odstranitvi teh kablov.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval naslednjo 

pobudo št. 44/2: Pristopi se naj k hitrejši sanaciji brežin potoka Grajena.                       

Predlaga:  

- utrditev betoniranje brežin na Maistrovi ulici 18, 18A, 36, 38, 40 in 42 

- sanacijo spodjedanja brežin in ogrožanja regionalne ceste Ptuj – Vurberk – Maribor na 

Štukih 24-26 kjer se zaradi spodjedanja brežin cestišče pogreza,  

- sanacijo brežin Štuki 27A, 28 (A, B), 29, ter sanacijo poškodovanega opornega zidu in 

vozišča regionalne ceste Ptuj – Vurberk – Maribor. 

Obrazložitev: Po poplavah 4. 5. 2018, kjer je potok Grajena povzročil ogromno materialno 

škodo se sanacija brežin potoka Grajena odvija zelo počasi. Po poplavah je bil na MO Ptuj 

sklican sestanek s pristojnimi kjer se je opozorilo na počasno sanacijo. Zavedati se je potrebno, 

da bodo v primeru naslednjih poplav posledice še hujše. MO Ptuj naj pripravi časovnico izvedbe 

ureditve brežin potoka Grajena v sodelovanju s predstavniki četrtnih skupnosti, predstavnikom 

koncesionarja in Direkcije RS za vode. MO Ptuj naj zagotovi sredstva za hitrejšo izvedbo teh del, 

(priloga 4, slike str. 6, 7, in 8). 

 

Dr. Štefan Čelan, je v imenu svetniške skupine Lista dr. Štefana Čelana posredoval 

naslednjo                                                                                                                                      

pobudo št. 45/2 : Na zadnjem kolegiju županje z vodji svetniških skupin je bila dana 

pobuda, da o TV snemanju in prenosu svetniške skupine podamo svoja mnenja. Na podlagi 

posredovanih mnenj ter določil Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj - neuradno 

prečiščeno besedilo (4) Uradni vestnik Mestne občine Ptuj, št. 12/07, 1/09, 2/14, 7/15 in 

9/2017, predlagamo, da strokovne službe MO Ptuj pripravijo ustrezno gradivo, ki ga 

županja posreduje na eno izmed naslednjih sej Mestnega sveta. 

Obrazložitev: Predlogi posameznih svetniških skupin za snemanje in predvajanje sej mestnega 

sveta, predstavljajo finančne posledice za proračun Mestne občine Ptuj. O tovrstnih predlogih pa 

sme na podlagi statuta in poslovnika odločati zgolj mestni svet na izredni ali redni seji. Vse druge 

oblike odločanja so nelegalne in nelegitimne.  
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Županja je svetnice in svetnike tudi obvestila, da se naj za informacije obrnejo na strokovne 

službe, saj bodo na ta način tudi najhitreje prišli do odgovorov. 

Predlagala je tudi, da se sprejme neki dogovor, da se pisne pobude in vprašanja posredujejo dve 

uri pred sejo na e - pošto Urši Simonič. Ko bodo seje mestnega sveta ob 13. uri, se naj 

posredujejo do 11. ure, ko  bodo seje ob 15. uri pa se naj posredujejo do 13. ure, da bodo pobude 

tudi pravočasno posredovane na mizo. 

 

Ker ni bilo več vprašanj, pobud in predlogov je predsedujoča zaključila točko dnevnega reda. 

 

Na pobude in vprašanja, ki so bile postavljene na današnji seji, bodo pripravljeni odgovori, ki 

bodo objavljeni z gradivom za naslednjo redno sejo mestnega sveta.   

 

 

4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o turistični taksi v Mestni občini 

Ptuj  

 

Odbor za gospodarstvo  je soglasno podprl predlog Odloka. 

Odbor za  finance z večino glasov (4 proti, 3 za od sedmih prisotnih) ni podprl sprejema Odloka 

o spremembah in dopolnitvah Odloka o turistični taksi v Mestni občini Ptuj po skrajšanem 

postopku.  

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila z odlokom o spremembah in dopolnitvah odloka in 

ga predlagala mestnemu svetu v obravnavo in sprejem. 

 

Županja je povedala, da gre za predlog, ki je podan na pobudo Term Ptuj. Gre za to, da je tudi 

Slovenska turistična organizacija takrat ko so se začeli postopki spreminjanja turistične takse 

svetovala, da bi za turistične kampe bila polovična taksa. Temu je sledila večina občin. Nekatere 

občine so za kampe dale turistično takso nič. Terme Ptuj opozarjajo tudi na to, da v kolikor bo 

cena za kampiranje takšna kot je za sobe, se lahko zgodi, da bodo ljudje namesto v kampih spali 

po gozdovih, parkiriščih in potem občino tudi dodatno obremenjevali s smetmi in z ostalimi 

zadevami. Po informacijah je 55 % domačih gostov. To vpliva tudi na naše državljane, saj smo 

tudi mi turisti v drugih občinah. Predlog je posredovan in ga razume kot pobudo gospodarstva. 

Predlog odloka predlaga v sprejem. 

Dr. Štefan Čelan je povedal, da ocenjujejo v kolikor poslovni subjekt zaradi 1 EUR turistične 

takse ne bi več imel  turistov, ni resen turistični subjekt. Stališče svetniške skupine je, da predloga 

odloka ne bo podprla, saj ocenjuje, da glede na poznavanje tematike in problematike lahko Terme 

rezerve najdejo veliko lažje v svoji ceni kot mi. Kje pa naj lokalna skupnost najde vir, če ne ta 

vir. Ne verjame pa v podatek, da je 55 % domačih turistov. Vidimo, da je v kampih velika večina 

Nizozemcev, Belgijcev in drugih. 

Gorazd Orešek se je strinjal z razpravo g. Čelana. Večkrat rečemo, da nam v Ljubljani jemljejo 

sredstva in nam sredstev ne dajo. Sedaj pa imamo možnost, da dejansko nekaj doprinesemo v naš 

proračun. Mi pa razmišljamo, da se bomo teh sredstev spet odrekli zato, ker je gospodarski 

subjekt rekel, da bi želeli biti 1 EUR konkurenčnejši. Ni pa verjeti, da so v kampih v večini 

domači gostje, v večini so tranzitni gostje, ki gredo na Hrvaško obalo in se ustavijo v kampu v 

Termah. Dejstvo je, da bodo in že do sedaj so zahtevali določene ureditve, kot so npr. smerne 

table in še drugo, kar tudi imajo pravico zahtevati, saj delajo v našem okolju in plačujejo davke, 

vendar pa vir od tega mora nekje biti.  

Rajko Fajt je menil, da bo morda prav ta EUR nekoga, ki kampira odvrnil, da bi šel v Markovce, 

kjer je brezplačno parkiranje. Morda bo znižanje turistične takse za kampiranje pomenilo več 
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turistov in bo zato tudi mesto bolj polno. To pomeni, da tisti, ki bodo prišli ne bodo šli v 

Markovce, ampak bodo ostali na Ptuju in bodo morda tu porabili tudi več denarja. Če bomo tako 

razpravljali, potem tudi začnimo razmišljati in še uvedimo simbolno vstopnino za Ptujski 

karneval. Vsi pa zagovarjamo, da je brezplačno, da bodo naši gostinci od tega tudi nekaj imeli. 

Svetniška skupina bo predlog odloka podprla. 

Janez Rožmarin je povedal, da razmišlja podobno kot g. Fajt. Težko se primerjamo z Ljubljano, 

kjer imajo veliko turistov. Poznano je, da se ob Dravi načrtuje parkirišče za avtodome. Če jih 

bomo odgnali že prej, bomo to parkirišče pripravljali brez pomena. Menil je, da bi bilo boljše, da 

jih prej privabimo in potem od njih še kaj iztržimo, če bodo morda v mestu ostali kakšen dan več. 

Svetniška skupina bo predlog odloka podprla. 

Andrej Čuš je povedal, da so se na zadnjih dveh srečanjih svetniške skupine pogovarjali, kako se 

opredeliti do predloga odloka. Svetniška skupina se je nagibala k temu, da bodo člani svetniške 

skupine glasovali po svoje vesti, in tako tudi bo. Tudi v času volilne kampanje je eden od 

županskih kandidatov povedal, da mora Ptuj kdaj od kakšnih subjektov tudi kaj več dobiti, ne da 

samo dajemo. Takrat je to stališče tudi prevladovalo. Vprašati se tudi moramo o neki družbeni 

odgovornosti posameznih gospodarskih subjektov v regiji, o stanju delavcev. Poglejmo tudi 

strukturne plače, strukturo njihovih zaposlenih.  

Moramo pa tudi sami biti ponosni na to kar smo in se tudi včasih bolj pohvaliti. Zakaj bi se 

odpovedali nekemu viru financiranja v naš proračun, saj vemo kakšno je stanje v proračunu. 

Mag. Mirjana Nenad je povedala, da pobude gospodarstva ne gre jemati kar tako zlahka. Naša 

vloga ni, da  pozitivno ali negativno ocenjujemo njihove ocene, ali bo to vplivalo na povečanje 

ali zmanjšanje gostov. Verjame, da so Terme Ptuj  realno ocenile vpliv znižane turistične takse, 

kakšen vpliv bi to imelo na njihove dodatne turiste. Verjetno so v obzir vzeli tudi znižanje 

turistične takse, ki je v vseh naših okoliških občinah. Med našimi občinami so kratke razdalje, če 

je npr. v Markovcih kampiranje brezplačno, v Kidričevem pa je možnost kampiranja za 1,25 

EUR, se bodo morda za ta način tudi odločili. Menila je, da moramo vse napore vložiti v to, da 

pridobimo čim več turistov. Svetniška skupina bo predlog odloka podprla. 

Dr. Štefan Čelan je povedal, da so vsa resna turistična mesta in regije turistično takso dvignile 

na maksimum. Že v osnovi smo se odločili, da turistična taksa ne bi bila 3,5 EUR, ampak 2,5 

EUR, sedaj pa bi znižali še to. Če se bomo bali 6 parkirnih prostorov v Markovcih, potem težko 

govorimo o največjem turističnem subjektu na Balkanu. Sava Turizem je največji turistični 

subjekt na Balkanu in daleč naokrog. 

Gorazd Orešek je menil, da dokler se bomo bali naših sosednjih občin, vendar v istem stavku 

govorili o regijskem središču Ptuja, bomo imeli zelo velike probleme. S takimi odločitvami 

delamo to, da mora biti pri nas vse ceneje. Nekdo npr. reče, da se ne moremo primerjati s tem in 

tem. Za kaj pa se ne moremo primerjati? Če bomo tako razmišljali se nikoli ne bomo mogli 

primerjati z Ljubljano in Piranom. Mi smo nekaj posebnega, vendar dokler ne bomo rekli, da smo 

nekaj posebnega in da bo moral gost, ki pride k nam to tudi plačati, če bo želel videti, bo tako kot 

je. 

Helena Neudauer je povedala, da so takšna nasprotujoča mnenja bila tudi na Odboru za finance, 

zato tudi sklep o sprejemu odloka po skrajšanem postopku ni bil izglasovan. 

Opozorila je, da je v obrazložitvi navedeno, da predmetni predpis ne bo povzročil dodatnih 

finančnih posledic za Mestno občino Ptuj. Predlagala je, da se poda podatek, kakšen bo izpad iz 

naslova prihodkov zato, ker bo za kampe 50 % nižja taksa. Menila je, da bi se veliko lažje 

pogovarjali, če bi vedeli za kakšen znesek gre. Če Terme Ptuj prijavljajo turiste posebej za hotel, 

bungalove in posebej za kamp, se verjetno lahko izračuna, koliko bo zaradi znižanja turistične 

takse nižji prihodek Mestne občine Ptuj. Po poslovniku mora biti v obrazložitvi navedeno, kakšne 

posledice nosi sprememba določenega predpisa. Če tega podatka ni, je predlagala, da se razprava 

o predlogu odloka podaljša do seje sveta v mesecu februarju. 
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Županja je povedala, da je podatek, da je razlika, projekcija glede na prejšnja leta 30.000,00 

EUR, ni pa nujno, da bo tako tudi v prihodnje. 

Sergeja Puppis Freebairn je vprašala, ali so Terme Ptuj podale kakršenkoli plan, kaj mislijo 

narediti s tem denarjem, ki bi ga privarčevali gostje, na kakšen način to mislijo promovirati, saj 

nihče niti ne bo vedel da je turistična taksa za kampiranje cenejša. Tistim, ki hodijo kampirati je 

poznano, da so kampi dragi. Za pričakovati bi bilo, da če podajo takšen predlog, da podajo tudi 

predlog promocije, da bodo podali številke, koliko gostov kampistov imajo sedaj, koliko pa jih 

imajo namen pridobiti s takim načrtom. 

Županja je povedala, da je taksa za kampe že po zakonu znašala 63 centov, z odlokom pa se je 

taksa povišala na 2,50 EUR. Tu je bila razlika in od tu je izhajala želja Term, da če dvigujemo 

takso na 2,50 EUR, da je za kampe za 50 % nižja, saj bo še vedno 75 % višja od tega kot je bila. 

Ker je po starem zakonu veljala 50 % cena za kampe, so Terme Ptuj tudi pričakovale, da bomo 

temu sledili tudi naprej, kar je bil tudi predlog Slovenske turistične organizacije. Predlog smo 

podali na mestni svet, mestni svet pa bo odločil.  

Dr. Štefan Čelan je povedal, da bomo v štirih letih imeli zelo malo priložnosti, kjer nam bo 

država z zakonom nekaj dala na lokalni nivo. Takih priložnosti ne bi smeli zamuditi, saj nam bo 

država predpis dala, glede virov pa se bomo mogli znajti. Če se na današnji seji ne moremo 

dogovoriti, je predlagal, da se o predlogu odloka ne glasuje, razprava o predlogu odloka se naj 

podaljša za en mesec. V enem mesecu bomo morda dobili več podatkov in več številk tako s 

strani predlagatelja in občinske uprave.  

Dr. Bojan Pahor je povedal, da je 30.000,00 EUR, ki jih izgubimo v proračunu pomemben 

denar, ki bi ga lahko dali na marsikatero postavko in izpolnili marsikatero željo ali potrebo. Na 

drugi strani pa se ne more mimo ugotovitve g. Fajta, ki je povedal, da imamo v Ptuju vsako leto 

Kurentovanje kot eno največjih množičnih prireditev, ki jo obišče preko 200.000 ljudi, vendar ne 

znamo zaslužiti niti EUR. Menil je, da bi morda več napora vložili v to smer in poskušali 

ugotoviti, na kakšen način lahko tam dobimo več denarja. Pobuda gospodarstva ima neko 

osnovo. Na ta način bodo lahko oglaševali Ptuj kot mesto, kjer se ne plača turistične takse in 

bomo morda zaradi tega imeli kakšnega turista več, ki bo tisti EUR, ki bi ga naj pustil v blagajni 

v Termah, pustil v trgovini ali gostilni na Ptuju.  

Andrej Lazar je menil, da imamo dovolj relevantnih podatkov, da se lahko odločimo. Sprejema 

vse argumente, ki so jih navedli nasprotniki znižanja turistične takse. Na drugi strani pa vemo, da 

tujci, ki že desetletja prihajajo v Terme so tudi tisti gostje, ki ostajajo v mestu dalj časa. Ni res, da 

si turisti ne pogledajo, koliko stane turistična taksa. Tudi v ponudbah, ki jo gost zahteva je 

navedena cena turistične takse, in neko dolgotrajno tritedensko bivanje ene veččlanske  družine 

sigurno vpliva na končno ceno in tudi na odločitev gosta. Naše naravne in kulturne danosti so 

vrhunske glede primerljivih ponudb v samem turističnem podjetju, kjer nismo najbolj 

konkurenčni. Zadnja leta nas druge primerljive destinacije že v neposredni bližini prehitevajo. 

Veliko se vlaga v nove turistične produkte. Ni pa niti prav, da od Term Ptuj zahtevamo neka 

dodatna pojasnila. Terme Ptuj imajo pravico, da predlog podajo, mestni svet pa se mora odločiti. 

Županja je pojasnila, da smo do sedaj iz naslova kampiranja v proračun prejeli 22.000,00 EUR. 

Če bi na današnji seji potrdili ta nižji predlog, bi prejeli 33.000,00 EUR. Če nič ne spremenimo 

ob predpostavki, da bi ostalo na letni ravni kot vsa leta nazaj, bi prejeli 66.000,00 EUR-ov. 

Skupna taksa, ki je bila pobrana v lanskem letu je bila 121.000,00 EUR. 

Alen Iljevec je povedal, da se pri razpravi oz. glasovanju ne bi toliko osredotočal na to, kaj imajo 

od tega Terme Ptuj, ampak bolj o tem, kaj ima od tega Ptuj. Če bi bili bolj dosledni pri porabi 

javnih sredstev tako pri javnih zavodih in drugje bi zlahka prihranili več kot 33.000,00 EUR, kar 

je neki potencialni prihodek, niti ni direktna izguba. Bodimo dosledni pri porabi javnih sredstev 

pri drugih malo večjih zadevah in bomo malo več prihranili. 
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Gorazd Orešek je povedal, da se strinja, da so še rezerve, vendar 33.000,00 EUR niso tako mala 

sredstva. Vprašajmo dva prisotna predsednika četrtne skupnosti, kaj bi naredili s takšnim 

zneskom ali bi se to poznalo v njihovih četrtnih skupnostih in kaj bi dejansko lahko naredili za  

turiste, ali bi lahko naredili kaj novega. 

  

Na vprašanje županje, ali se na današnji seji glasuje o predlogu odloka, so se svetnice in svetniki 

strinjali. 

 

Ker druge razprave ni  bilo, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o turistični taksi v Mestni občini Ptuj, v predloženem besedilu.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet  od 29 navzočih z večino glasov 

(ZA-15, PROTI-14) sprejel predlagani sklep. 

 

5. Predlog Pravilnika o razveljavitvi Pravilnika o merilih za izbiro direktorjev javnih 

zavodov v Mestni občini Ptuj 

 

Odbor za družbene dejavnosti  je soglasno podprl predlog pravilnika. 

Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo je podprl predlog pravilnika. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k besedilu predloga pravilnika ni imela 

pripomb in ga je predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo. 

 

Ker ni bilo razprave o  predlogu pravilnika, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje 

naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Pravilnika o razveljavitvi 

Pravilnika o merilih za izbiro direktorjev javnih zavodov v Mestni občini Ptuj, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet  od 28 navzočih soglasno (ZA-28) 

sprejel predlagani sklep. 

 

6. Predlog Soglasja k spremembi cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe 

varstva okolja odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni 

občini Ptuj  

 

Odbor za gospodarstvo je soglasno podprl predlog soglasja. 

Hkrati se je odbor seznanil s predlagano spremembo cene opravljanja storitev sklepa v točki 1. b) 

in predlagal, da se ta sprememba vnese v čistopis sklepa. 

Odbor za finance  je obravnaval predlog Soglasja v čistopisu in ga soglasno predlagal mestnemu 

svetu v obravnavo in sprejem. Hkrati je odbor predlagal, da se do seje mestnega sveta dopolni 

obrazložitev čistopisa sklepa v prvem odstavku točke b. skladno s pripombami iz razprave.   

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo je podprl predlog v čistopisu z dne 

22. 1. 2019. 

 

Statutarno pravna komisija k predlaganemu soglasju v čistopisu z dne 22. 1. 2019 ni imela 

pripomb in ga je predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu soglasja, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje 

naslednji 
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SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Soglasja k spremembi cen 

storitev obvezne občinske gospodarske javne službe varstva okolja odvajanja in čiščenja 

komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni občini Ptuj, v čistopisu z dne 22. 1. 2019. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet  od 27 navzočih z večino glasov 

(ZA-26, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

7. Predlog Sklepa o potrditvi letnega programa dejavnosti gospodarskih javnih služb 

podjetja Javne službe Ptuj d.o.o. za leto 2019 

 

Odbor za finance, Odbor za gospodarstvo in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko 

infrastrukturo so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija k predlogu letnega programa dejavnosti ni  imela pripomb in ga je 

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenil in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi letnega 

programa dejavnosti gospodarskih javnih služb podjetja Javne službe Ptuj d.o.o. za leto 

2019, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28) 

sprejel predlagani sklep. 

 

8. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o. 

 

Odbor za finance, Odbor za gospodarstvo in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko 

infrastrukturo so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je ocenila predlog sklepa o izdaji soglasja kot primernega za 

nadaljnjo obravnavo na mestnem svetu. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o izdaji soglasja k 

zadolžitvi podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o., v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29) 

sprejel predlagani sklep. 

 

 9. Predlog Sklepa o financiranju političnih strank v Mestni občini Ptuj 

 

Odbor za finance  je z večino glasov podprl predlog sklepa. 

Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo je soglasno podprl predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija k predlogu sklepa ni imela pripomb. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o financiranju političnih 

strank v Mestni občini Ptuj, v predloženem besedilu.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov 

(ZA-27, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 
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10. Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o delni povrnitvi stroškov organizatorjem volilne 

kampanje v Mestni občini Ptuj 

 

Odbor za finance in Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo sta soglasno podprla 

predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija  je ocenila predlog sklepa o spremembi sklepa kot primernega za 

nadaljnjo obravnavo na mestnem svetu.  

 

Ker ni bilo razprave o predlogu Sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje 

naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o spremembi Sklepa o 

delni povrnitvi stroškov organizatorjem volilne kampanje v Mestni občini Ptuj, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih z večino glasov 

(ZA-24, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

11. Predlog Sklepa o spremembah Sklepa o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu 

Ptuj za šolsko leto 2018/2019  

 

Odbor za finance, in Odbor za  družbene dejavnosti sta soglasno podprla predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija k predlogu sklepa ni imela pripomb. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o spremembah Sklepa o 

soglasju k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Ptuj za šolsko leto 2018/2019, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov 

(ZA-28, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

12. Predlog Sklepa o uskladitvi cen programov predšolske vzgoje v Vrtcu Ptuj   

 

Odbor za družbene dejavnosti je z večino glasov (4 za, 1 vzdržana od 5 prisotnih) ne podpira 

predloga Sklepa o uskladitvi cen programov predšolske vzgoje v Vrtcu Ptuj v predloženem 

besedilu, saj se s spremembo cene programa vrtca povišajo tudi stroški plačila vrtca za starše.  

Člani odbora se zavedajo, da so se stroški v Vrtcu Ptuj zaradi vpliva sprememb, ki jih prinaša 

Aneks h Kolektivni pogodbi za dejavnost vzgoje in izobraževanja v Republiki Sloveniji povišali, 

vendar odbor predlaga, da se razlika povišanja stroškov Vrtca Ptuj financira iz občinskega 

proračuna. Člani odbora želijo, da občinska uprava in Uprava Vrtca Ptuj do seje mestnega sveta 

pripravita izračun koliko dodatnih sredstev bi bilo potrebno v predlaganem primeru zagotoviti iz 

sredstev občinskega proračuna.   

Odbor za finance je obravnaval predlog sklepa in ga z večino glasov predlagal mestnemu svetu 

v nadaljnjo obravnavo. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ugotovila, da je pripravljen 

skladno s poslovnikom sveta ter ga predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo v 

predloženem besedilu. 
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Županja je menila, da je dejstvo da je Vlada RS še v času preteklega mandata prejšnjega 

mestnega sveta, ampak že mandata te Vlade RS sprejela dogovor s sindikati. Ta predlog je danes 

na mizi in je direktna posledica predpisa, oz. podpisanega sporazuma s sindikati. Strošek dela v 

Vrtcu Ptuj znaša več kot 80 % cene. To je neka normalna posledica, da se to odraža tudi v ceni, ki 

jo imamo danes na mizi in se je ne moremo izogniti. Potem Vlada RS določi normativ, ki ga je 

potrebno upoštevati, določi metodologijo, ki jo je potrebno upoštevati. Vlada RS nam kot 

ustanovitelju določi, da je potrebno na podlagi vsega tega, kar so naredili, določiti ceno. Če bi 

staršem želeli subvencionirati ceno, ki je predlagana, bi to občino na letni ravni stalo 413.363,00 

EUR. Ta sredstva pa je možno zagotoviti le, če direktno posežemo v investicijski denar, za 

katerega pa vemo, da ga je premalo. Ta del »pogače« v proračunu je premajhen, glede na vse 

potrebe, ne samo želje, ampak tudi realne in dejanske potrebe, ki jih imamo v naši občini. Zato ne 

vidi možnosti, da si ta del naloži Mestna občina Ptuj na svoja pleča in postane naše breme, saj to 

pomeni, da postane breme ne samo pri tem dvigu cene, ampak tudi pri vseh nadaljnjih, saj se bo 

ta skupna masa v naprej samo povečevala. 

Podpisan sporazum s sindikati se odraža v našem proračunu tudi na drugih postavkah, ne samo na 

postavki Vrtca, ampak na vseh drugih kjer smo tako ali tako že prikrajšani tudi iz tega naslova. 

Višja povprečnina, ki smo jo dobili je vsaj za 10.000 EUR prenizka glede na to koliko smo s tem 

sporazumom dobili dodatnih nalog, oz. ko poračunamo te nove plače in nove minimalne plače ter 

te dvige, oz. napredovanja. Župani mestnih občin smo se že sestali in bomo na Vlado RS 

naslovili naše predloge, kako zadeve sanirati, saj to za mestne občine na dolgi rok ni več vzdržno. 

Ena izmed rešitev, ki jo bomo ponudili, oz. o kateri bi bilo potrebno razpravljati je tudi ta, da 

država po vzgledu osnovnih šol nase prevzame  strošek dela, občinam in staršem pa ostanejo 

materialni stroški in stroški investicij. To bi bilo najbolj smotrno za naše občine, če želimo občine 

tudi razvijati na dolgi rok. Vprašanje je, če bo ta predlog doživel podporo na eni in na drugi 

strani. Je pa eno izhodišče, o katerem bi morali razpravljati. Ni pa zadovoljna, da moramo o tem 

razpravljati na današnji seji, naša odgovornost pa je, da o tem odločamo. To je še ena od 

obveznosti, ki nam jih je država naložila.  Narediti pa moramo kar moramo, pri čemer moramo 

gledati tudi na to, da ohranjamo vzdržni proračun, da zagotavljamo še tisti minimum od 

minimuma pri investicijah v infrastrukturo, ki je v nezavidljivem stanju. 

Dr. Štefan Čelan je povedal, da smo pri 4. točki dnevnega reda spet izglasovali nazadovanje.  

V preteklem obdobju, v preteklih treh letih so se v Vrtcu Ptuj iskale take ali drugačne poti in stran 

poti, ki so nas danes pripeljale v zadeve kot jih imamo. Namesto, da bi cene usklajevali z 

normalnim dvigom rasti cen, kar država priznava z inflacijo in da bi upoštevali samo probleme s 

stavko na ulici, obravnavamo skoraj 9 % povišanje cen. To pa za to, ker se je tri leta to področje 

popolnoma ignoriralo, saj se ni dovoljevalo usklajevanja cen. In danes smo v neki »padpoziciji«, 

kajti bolj kot bomo to odlašali, vedno bolj bomo šli v neko nepovratno zadevo. Na Odboru za 

finance smo bili seznanjeni z razmerji: lokalna skupnost iz proračuna prispeva skoraj 60 %, 

zunanje občine 15 %, država 5 %, starši pa sofinancirajo 25 %. Svetniška skupina ni proti, da se 

zadeva dokončno uredi. Svetniška skupina bo podprla predlog, ki ga je posredovala županja z 

Občinsko upravo in Vrtec Ptuj. 

Rajko Fajt je povedal, da smo bili priča da je Vlada RS vse sporazume, dvig plačnih razredov 

»prelahko« podpisala. Vsi so bili zadovoljni, vendar pa se niso zavedali, da to pomeni »iz žepa v 

žep«. S pogajanji se je dvignila glavarina. Dvig glavarine za 13 EUR je še za Vrtec premalo. Smo 

pa v precepu, ali spet dodatno obremeniti proračun, ali pa vso breme prenesti na starše. Prvi dvig 

cene je v mesecu januarju, naslednji dvig bo v mesecu novembru. Menil pa je, da še imamo 

manevrski prostor. Svetniška skupina se nagiba k temu, da se razprava o predlogu sklepa 

podaljša. Pripravijo se naj izračuni, oz. izhodišča, kaj to pomeni v projekciji čez celo leto. 

Prepričani smo, da bi lahko z notranjo racionalizacijo v Vrtcu Ptuj, s preoblikovanjem skupin 

denar zagotovili vsaj v nekem deležu, da ne bo šlo vse na breme staršev. Skupine se začnejo 
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oblikovati v mesecu aprilu in se naj racionalno oblikujejo. Direktorica Vrtca Ptuj naj najde 

rezerve, da bomo vsaj v nekem deležu rekli, nekaj gre na pleča staršev, ostalo pa se je uredilo z 

racionalizacijo. Nismo pa za to, da se 400.000,00 EUR prenese na breme Mestne občine Ptuj, saj 

vemo kje smo in da nam to povzroča primanjkljaj na infrastrukturi. Svetniška skupina ocenjuje, 

da obstajajo rezerve, da je dovolj časa, da se razprava podaljša in da se te rezerve lahko najdejo, 

da se starše razbremeni vsaj v nekem deležu. 

Županja je menila, da če vzamemo četrti dohodkovni razred, kjer je povprečni dohodek na 

družinskega člana nekaj manj kot 500 EUR, pomeni, da starši plačajo 30 % deleža cene 

programa. To zanje pomeni 8,32 EUR več na položnici za otroke od 1. do 3. let. Starši povprečno 

plačajo po odločbi med 30 in 35 % cene programa. Starši pa lahko plačajo manj ali več glede na 

dohodek družine. 

Marija Vučak je poudarila, da je dejstvo, da se je dvignil element stroška dela, ki najbolj 

bremeni našo ceno. Pomembno je tudi dejstvo, da je cena, ki je sedaj veljavna bila izračunana v 

mesecu marcu 2018 na normativno število 1030 otrok. Sedaj imamo 968 otrok. Če se ti stroški, ki 

so skupni delijo, ki jih tudi pri posameznem programu delimo, z veljavno ceno ne zberemo dovolj 

denarja. Zaprosila je, da mestni svet sprejme odločitev z vso odgovornostjo. K usklajevanju cene 

smo pristopili že v mesecu novembru, takoj ko se je pokazal učinek cene z zmanjšanim vpisom v 

mesecu septembru. Jesenski čas pa je bil čas pred volitvami, ko ni bilo sej mestnega sveta in ni 

bilo možno, da bi se cena potrdila na seji mestnega sveta. V mesecu januarju pa smo predlog 

dopolnili še s točnimi podatki glede povišanja plač. 

Županja je menila, da je to kar je povedal g. Fajt umestno, kar bomo tudi upoštevali pri vseh 

nadaljnjih preračunavanjih in izračunavanjih in tudi pri vpisu in vključitvi otrok ter pri 

oblikovanju oddelkov, da bomo res prišli do tistega največjega možnega optimuma, da bomo 

lahko stroške tako za starše kot tudi za občino primerno nižali. 

Andrej Čuš je povedal, da sta v svetniški skupini dva člana, ki sta člana Odbora za finance in sta 

se temeljito pozanimala o stanju in dogajanjih v preteklosti. Povedano je bilo, da se ne bomo 

ukvarjali z objavami, ki so bile v medijih objavljene v preteklosti, saj so za to kateri drugi organi. 

Soočiti se moramo s stanjem kot je danes. Stanje, ki ga imamo jasno kaže, da javni zavod nima 

nekih notranjih rezerv, o katerih se govori. Če bi pogledali neko javno finančno podobo tega 

zavoda bi morda morali še kaj več dati za katere druge materialne stroške in investicije. 

Nenavadno je, da smo se pri 4. točki dnevnega reda odrekli nekim virom financiranja v proračun. 

Popuščali bomo pri nekih velikih gospodarskih pravnih osebah. Ko pa se bo šlo za to, da bomo z 

vso ceno obremenili občanke in občane, oz. v danem primeru starše, pa bo spet nasprotno kot bi 

se pričakovalo. Če bi se šli nekega populizma, kar je tudi najbolj enostavno, bi rekli, za kaj vse je 

kriva država in kaj vse je bilo v preteklosti narobe. Imamo pa neko jasno odgovornost. Zavedamo 

se tudi, kako se računajo cene vrtca, kakšna je zakonodaja, tu vidimo, da ne moremo veliko 

spreminjati. Na podlagi pogovorov, ki smo jih imeli v svetniški skupini, pozanimali smo se tudi o 

stanju v zavodu, pa tudi o nekih izračunih, ki jih je pripravila občinska uprava, vidimo, da je to 

nagrada ali kazen. Dejstvo je, da so sindikati javnega sektorja z Vlado RS podpisali sporazum. 

Sicer je obdobje konjukture, vendar pa je malo zaskrbljen, kaj se bo dogajalo z našo državo v 

prihodnje. Načeloma se strinjamo, da je predlog sklepa potrebno sprejeti.  

Gorazd Orešek je povedal, da ne more sprejeti kritike, da smo v preteklem mandatu Vrtcu Ptuj 

naredili kakršnokoli škodo. Trudili smo se, da se  začnemo odkrito pogovarjati o normativu. 

Menil je, da smo sedaj prišli do pravega normativa, vendar se spet omenja povišan normativ. 

Vrtec Ptuj je specifika v naši državi, noben drugi vrtec v državi nima 18 % vpisanih otrok iz 

drugih občin. Ko dvignemo normativ je res, da se cena na to število otrok zniža, tista plačljiva 

zadeva za starše, vendar pa vsa prosta mesta, ki nastanejo pokrije izključno ustanoviteljica 

Mestna občina Ptuj. Rešitev ni v tem, da dvignemo normativ in s tem znižamo plačilo. Strinjamo 

se tudi, da je potrebno najti neko rešitev, kjer bomo vsaj delno razbremenili starše. Sigurno pa je 
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naša naloga, da najdemo neki usklajeni predlog, ne pa da se staršem reče, da so se tako dogovorili 

v Ljubljani, kar pa morajo plačati. Paziti je potrebno, kako narediti ta sistem, da bo Mestna 

občina Ptuj dejansko pomagala staršem otrok iz Mestne občine Ptuj, ne pa vsem, saj ni naša 

naloga, da skrbimo še za 18 % otrok iz drugih občin. Svetniška skupina ni najbolj naklonjena 

predlogu sklepa. Še najbolj se strinja z razpravo g Fajta, ki meni, da si je potrebno vzeti še nekaj 

časa in najti neko rešitev. Prepričan je, da je to možno.  

Alen Iljevec je povedal, da tudi svetniška skupina ni navdušena nad dvigom cen v Vrtcu Ptuj, 

vendar pa je potrebno problem pogledati širše. Država je nekaj sprejela, kar pa prizadene srednjo 

generacijo, ki imajo otroke, na drugi strani pa še tudi imajo katerega od staršev ali starih staršev v 

domu upokojencev, kjer je prav tako prišlo do povišanja plač in do povišanja cen oskrbe. Županja 

je že povedala, da bo ta sredstva potrebno poiskati nekje drugje, da stopimo staršem  nasproti in 

ne iz tistega denarja za investicije, ki ga že tako nimamo. Med pobudami je veliko pobud o javni 

gospodarski infrastrukturi, da je potrebno obnoviti to in to cesto, vendar teh sredstev nimamo. Ne 

predstavlja si, da bi še 400.000,00 EUR za subvencijo za vrtec vzeli iz tega dela. Menil pa je, da 

v bodoče glede na to, kar je povedal g. Orešek, glede števila otrok iz drugih občin in glede na to, 

da število otrok pada kot je razvidno iz gradiva, je potrebno narediti  neko reorganizacijo, oz. 

neki smotrni pregled v Vrtcu Ptuj in poskušati privarčevati neka sredstva. Na drugi strani pa je 

tudi potrebno preko SOS-a in ZMOS-a odločno nastopiti proti državi, ki nam dejansko naloži 

neke obveznosti, vendar pa sredstev za to ni. Svetniška skupina  bo predlog sklepa podprla, saj 

druge rešitve trenutno ne vidimo. 

Janez Rožmarin je menil, da je prepričan, da večina v tej sejni sobi razmišlja, da je najbolj 

občutljiva tema, ko se dotaknemo družinske politike ali družinskih obremenitev in stroškov. 

Svetniška skupina bo predlog sklepa podprla. Menil je, da je nedopustno, da bi toliko obremenili 

proračun na račun naše infrastrukture, ki jo vedno zagovarja. Verjame pa, da v Vrtcu Ptuj ni 

nobenih rezerv, saj je prepričan, da če bi rezerve imeli, nas ne bi niti obremenjevali. To breme 

bomo morali preložiti na starše. Če je država slišala sindikate, bo morda kdaj morala slišati tudi 

družine, oz. družinske obremenitve, saj bo na tak način morda drugače gledala na vse te 

obremenitve, ki jih naloži »iz enega žepa v drugi žep«, saj ni nobenega učinka. 

Dr. Bojan Pahor je glede problema zasedenosti v Vrtcu Ptuj z otroci iz sosednjih občin menil, 

da je ta problem potrebno pogledati iz širšega aspekta, saj govorimo o ljudeh, ki imajo službo na 

Ptuju. Na ta način jim omogočamo skrb za njihove otroke tudi v popoldanskem času, kar ni 

omogočeno v njihovih lokalnih skupnostih. To vprašanje ni enostavno, saj ga je potrebno bolj 

razdelati in se o njem pogovarjati. 

Svetniška skupina je tej razpravi posvetila veliko časa. Smo socialni demokrati in želimo biti 

socialno odgovorni. Strinjati smo se morali z argumenti, ki jih je predstavila županja in se 

dogovoriti, da bomo predlog sklepa podprli, čeprav to ni bilo lahko. Vrtcu Ptuj je dal pobudo, da 

bi morda lahko neko pomoč, neki novi vir prihodka iskali v evropskih socialnih programih kjer bi 

bilo možno za naše najmlajše poiskati neke dodatne vsebine tako iz vidika športa, kot iz vidika 

izobraževanja, ki so financirani iz teh virov. S tovrstnimi uspešnimi razpisi bi lahko na ta način 

tudi pomagali otrokom do novih znanj, staršem pa znižali položnice. 

Dr. Štefan Čelan je povedal, da sta g. Pahor in g. Fajt odprla tematiko h kateri je dodal nekaj 

podatkov. Iz tabele 2, ki je v gradivu je razvidno, da imamo v vseh skupinah skupaj 8 prostih 

mest; maksimum ki bi lahko bil je 968 otrok, v Vrtec Ptuj je uspelo vključiti 960 otrok. V dani 

situaciji ravnateljica Vrtca in vzgojiteljice in vzgojitelji ne bodo mogli veliko narediti. Strinja se z 

g. Fajtom, ki meni, da je zadevo možno racionalizirati. Zadeva pa se lahko racionalizira na dva 

načina, na način da se poveča število otrok v Mestni občini, če tega ni, je čisti prihodek, ki ga 

dobimo iz zunanjih občin. Zunanje občine niso strošek, ampak so nam vir. Maksimalno število 

otrok na prostore, ki jih imamo na voljo, prostor in normativ, ki je še veljaven, je 1236 otrok. Če 

bi pripeljali še toliko otrok iz okoliških občin, je vprašanje, če bi vzgojiteljice in osebje bilo 
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zadovoljno, če bi bilo v oddelkih 14 otrok, če je možno v oddelku 10 otrok. To  pomeni toliko 

več otrok in toliko večjo obremenitev za vzgojiteljice, vendar pa zakon to dopušča. Rezerve so v 

številki 1236 otrok. 

Helena Neudauer je povedala, da se že nekaj let srečujemo s problemom, da je  cena vrtca v 

Ptuju najvišja v Sloveniji. Pri obravnavi gradiva se je postavilo vprašanje, ali je prav, da na starše 

prevalimo manjše število vpisanih otrok, ali je prav, da tisto kar je sprejela država, oz. se 

dogovorila s sindikati javnega sektorja, plače zaposlenih v celoti prevalimo na uporabnike, starše. 

Z enakim problemom se srečujemo tudi v Domu upokojencev in povsod kjer je potrebno plačati 

storitev javnega  zavoda. Še vedno meni, da ni prav, da v celoti obremenimo starše, saj je tudi v 

mlado družino, v otroka neke vrste investicija, saj investicija niso samo ceste. Menila je, da bi 

morda za ta namen iz proračuna namenili simbolični znesek, saj bi tako vsaj pokazali na to, da se 

zavedamo problema, da teh 84 % cene, kar zajema samo plače zaposlenih v Vrtcu Ptuj, nismo 

tako kot država v celoti prevalili na uporabnike. Kljub temu, da imamo v Vrtcu Ptuj najvišjo 

ceno, tistih 16 % do 100 % sigurno ne bo zmanjkalo za materialne stroške. Problem so dejansko 

plače, ki so 84 % cene, saj za materialne stroške že sedaj dajemo minimalna sredstva, v 

marsikaterem drugem vrtcu ni potrebno staršem nositi plenic in jim ni potrebno doma prati 

posteljnine. Menila je, da bi lahko kot občina, ki se bojimo izseljevanja mladih nekaj storili na 

tem področju in investirali tudi v mlade družine in otroke. To pa na način, da za ta namen 

namenimo vsaj neki simbolni znesek tudi iz proračuna. 

Gorazd Orešek je menil, da je g. Čelan operiral z normativom. Imeli pa smo že stanje, ko je bilo 

v Vrtcu Ptuj več kot 100 prostih mest, kar je morala pokrivati Mestna občina Ptuj. Rečemo lahko, 

da se bodo v Vrtcu Ptuj potrudili, da bodo otroci iz okoliških občin prišli v Vrtec Ptuj, kar bo 

naša naloga. Takoj ko bomo normativ naredili na maksimum od maksimuma, bo vso razliko 

pokrila Mestna občina Ptuj, pa naj bo to en mesec, eno leto, ali 10 let, kar pa so visoki zneski. 

Tega  smo se želeli rešiti. Zunanje občine plačajo samo strošek dela. Vse to kar nižamo preko 

normativa, za vsako prosto mesto dejansko prevalimo direktno na proračun. Veliko bolj se nagiba 

k temu, da ta sredstva, ki bodo glede na to, da število otrok pada in ne raste, damo preko neke 

dodatne subvencije staršem, morda ne v celoti, vendar pa se staršem naj gre nasproti.  

Rajko Fajt je obrazložil glas. V razpravi je bilo razmišljanje, da bi morda podaljšali razpravo o 

predlogu sklepa. V tem času bi še poiskali  možnosti, da se te zadeve sanirajo do konca leta in da 

se starše delno razbremeni. Svetniška skupina predloženega predloga sklepa ne bo podprla. 

Županja je pojasnila, da je cena določena za  nazaj. V mesecu februarju je novi vpis in takrat se 

začnejo pogajanja in obračunavanja nove cene. Vse kar je bilo povedano s strani svetniških 

skupin se bo poskušalo upoštevati, pa tudi vse kar je v naši moči bomo skupaj z Vrtcem Ptuj 

težili k optimizaciji in racionalizaciji cene. Ne gre pa za 100 % prevalitev na starše; cena se 

pokrije iz štirih virov, del, ki ga subvencionira občina, ministrstvo, zunanje občine  in starši. 

Gorazd Orešek je tudi obrazložil glas. Svetniška skupina ne more podpreti predloga sklepa, da 

bi se vse prevalilo na starše, podpira pa možnost kakršnekoli dodatne razprave, poišče se naj neki 

kompromis. 

Županja je pojasnila, da bi se to naredilo v drugem koraku, ko se bo določala cena v mesecu 

februarju, ko bomo imeli novi vpis, ko bomo lahko oddelke na novo oblikovali. 

 

Ker druge razprave ni bilo, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o uskladitvi cen 

programov predšolske vzgoje v Vrtcu Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov 

(ZA-21, PROTI-7) sprejel predlagani sklep. 
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13. Volitve in imenovanja: 

a)  Predlog Sklepa o imenovanju članov Uredništva medija Ptujčan 

   

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog sklepa, s katerim se v Uredništvo medija Ptujčan imenujejo:  

 dr. Štefan ČELAN, 

 Peter PRIBOŽIČ, 

 Dušan GABROVEC, 

 Nataša VUK, 

 Anja ZELENIK, 

 mag. Sonja PURGAJ, 

 Jožica TEŽAK, 

 Andreja ROJKO in 

 Črtomir POTOČNIK. 

 

Statutarno pravna komisija k predlogu sklepa ni imela pripomb. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju članov 

Uredništva medija Ptujčan, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno  (ZA-27) 

sprejel predlagani sklep. 

 

b) Predlog Sklepa o imenovanju dveh predstavnikov mestnega sveta ustanoviteljice v 

Nadzorni svet podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o. 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog sklepa s katerim se v  Nadzorni svet podjetja Javne službe 

Ptuj, d.o.o. imenujeta Andrej ČUŠ in mag. Mirjana NENAD.  

 

Statutarno pravna komisija k predlogu sklepa ni  imela pripomb. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju dveh 

predstavnikov mestnega sveta ustanoviteljice v Nadzorni svet podjetja Javne službe Ptuj, 

d.o.o., v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno  (ZA-29) 

sprejel predlagani sklep. 

 

c) Predlog Sklepa o imenovanju članov Programskega sveta Podjetja Javne službe Ptuj, 

d.o.o. 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog sklepa s katerim se v Programski svet javnih služb kot 

predstavniki svetniških skupin imenujejo: 

 

Programski svet javnih služb kot predstavniki svetniških skupin imenujejo: 

 Marko KRASNIČ, 

 Metka PETEK UHAN, 
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 Matevž TOPLAK, 

 Zlatka PLANINC, 

 Aleks KOLAR, 

 mag. Sonja PURGAJ, 

 Franc KOZEL, 

 Miran RITONJA in 

 Črtomir POTOČNIK. 

 

Za predstavnike različnih interesnih skupin iz območja občine pa se v Programski svet javnih 

služb imenujejo: 

 Peter PRIBOŽIČ, 

 Nataša PETROVIČ in 

 Boštjan LUKMAN. 

 

Statutarno pravna komisija k predlogu sklepa ni imela pripomb. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju članov 

Programskega sveta Podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o., v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih z večino glasov  

(ZA-25, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

d) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega 

zavoda Mestno gledališče Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog sklepa s katerim se kot predstavniki mestne občine v svet 

zavoda gledališča imenujejo:  

- Nuša FERENČIČ, 

- Dora LENART, 

- Branka BEZELJAK in  

- Milovan MILUNIČ. 

 

Statutarno pravna komisija k predlogu sklepa ni imela pripomb. 

 

Ker ni bilo razprave  o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje 

naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju 

predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda Mestno gledališče Ptuj, v 

predloženem besedilu.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov  

(ZA-26, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

e) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti članice in o imenovanju novega člana v Svet 

javnega zavoda ZRS Bistra Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog sklepa s katerim se kot nadomestni član v Svet javnega 

zavoda ZRS Bistra Ptuj imenuje dr. Bojan PAHOR.  
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Statutarno pravna komisija  k predlogu sklepa ni imela pripomb. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na  glasovanje 

naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti 

članice in o imenovanju novega člana v Svet javnega zavoda ZRS Bistra Ptuj, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno  (ZA-29) 

sprejel predlagani sklep. 

 

f) Predlog Mnenja k imenovanju direktorice javnega zavoda Ljudska univerza Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta podala pozitivno mnenje na razpis prijavljeni kandidatki Mojci VOLK. 

 

Statutarno pravna komisija  k predlogu sklepa ni imela pripomb. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu mnenja, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje 

naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Mnenja k imenovanju direktorice 

javnega zavoda Ljudska univerza Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno  (ZA-27) 

sprejel predlagani sklep. 

 

14. Informacije:  

a) Poročilo družbe Javne službe Ptuj d.o.o. o poslovanju in izvajanju       posamezne 

gospodarske javne službe za obdobje januar – september 2018 

b) Poročilo o izvajanju koncesijske pogodbe v letu 2017 – sistemski operater 

distribucijskega omrežja zemeljskega plina (Adriaplin d.o.o.)  

c) Poročilo o izvajanju koncesijske pogodbe v letu 2017 – odvajanje in čiščenje 

(Komunalno podjetje Ptuj, d.d.) 

d) Poročilo o izvajanju koncesijske pogodbe v letu 2016 – pristanišča, vstopno izstopna 

mesta (Komunalno podjetje Ptuj, d.d.) 

 

Odbor za finance, Odbor za gospodarstvo in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko 

infrastrukturo  so se s poročili seznanili. 

 

 

Druge informacije: 

- naslednja, 3. redna seja mestnega sveta, bo predvidoma potekala v ponedeljek 25. februarja 

2019 ob 15. uri; 

- Ptujska televizija PeTV bo pričela s snemanjem oddaje Minuta za mestni svet in ker boste 

vodji svetniških skupin dobili poziv k snemanju, prosimo za sodelovanje; 

- v četrtek 31. januarja ob 18.00, bo podelitev športnika leta v Dominikanskem samostanu; 

- osrednja slovesnost ob slovenskem kulturnem prazniku, bo v četrtek,    7. 2. 2019, ob 19. uri 

v kulturni dvorani Gimnazije Ptuj; 
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- 59. Kurentovanje 2019 bo potekalo od 23. februarja do 5. marca 2019. Med številnimi 

dogodki se bosta tradicionalno odvili otvoritvena etno in osrednja mednarodna pustna 

povorka; 

- v soboto 2. 2. 2019, ob polnoči Korantov skok – domačija bivšega princa karnevala Zokija 

Matevža – Budina; 

- v petek, 22. 2. 2019, ob 16. uri bo otvoritev slikarske razstave                 11. Mednarodnega 

slikarskega EX-tempora v galeriji Magistrat; 

- v preteklem tednu so bili vodji svetniških skupin pozvani za Obarjado, ki bo v soboto, 23. 2. 

2019 in bo potekala pri Minoritskem samostanu od 10. do 13. ure; 

- v soboto, 23. 2. 2019 ob 11. uri bo otvoritvena etno povorka;  

- v petek 1. marca  ob 17.00 je obhod kurentov s sprejemom pri županji na Mestnem trgu; 

- v petek, 1. 3. 2019, ob 18. uri bo po ulicah in mestnih trgih potekala nočna povorka - Nočni 

spektakel; 

- v petek, 1. 3. 2019, ob 19.30 bo v Miheličevi galeriji dobrodelna dražba Bejži kurent, čopič 

gre; 

- v nedeljo 3. 3. 2019 bo osrednja mednarodna pustna povorka ob 13. uri; 

- v ponedeljek, 4. 3. 2019, ob 10. uri Povorka otrok iz vrtcev; 

- v torek, 5. 3. 2019, ob 17. uri pokop pusta na Mestnem trgu; 

- na mizo vam je bil še predložen Priročnik za občinske svetnice in svetnike. 

 

Ker drugih informacij ni bilo, je predsedujoča zaključila razpravo o tej točki dnevnega reda. 

 

 

SKLENITEV SEJE: 

Ker je bil dnevni red 2. seje sveta izčrpan, se je predsedujoča navzočim na seji zahvalila za 

udeležbo in sodelovanje na seji in sejo sklenila ob 15.15 uri. 

 

 

 

                                                                          Nuška Gajšek,  

                                                                       županja Mestne občine Ptuj 

Zapisnik pripravili:                                                                                                                           

Kornelija F. Orlač 

Anica Paj 

 

 

 



   
   

                                                                                                                                                                                                              

PRILOGA 1 

str. 1 
 

POBUDA ZA UREDITEV CESTNO-PROMETNIH RAZMER NA TRATAH 
 

(MESTNA OBČINA PTUJ) 
 
 
 
Opis stanja 
 
Ulica Na tratah je pretežno stanovanjska soseska z dvaindvajsetimi individualnimi stanovanjskimi 
hišami. V eni od hiš deluje zobozdravstveni center, v eni pa stanovanjska skupnost ZUDV Dornava. V 
zadnjem desetletju je bilo obnovljenih večje število hiš (obnove potekajo tudi danes), z namenom 
izboljšanja bivalnih pogojev. Ulica je opredeljena tudi kot šolska pot (OŠ Mladika). 
 
Zemljišča Na tratah se uvrščajo med osrednja območja centralnih dejavnosti, kot so območja 
historičnega ali novih jeder, kjer gre pretežno za prepletanje trgovskih, oskrbnih, storitvenih, 
upravnih, socialnih, zdravstvenih, vzgojnih, izobraževalnih, kulturnih, verskih in podobnih dejavnosti 
ter bivanje (vir: PISO - http://www.geoprostor.net/pisomobile) 
 
Na južnem koncu se ulica sreča z Žnidaričevim nabrežjem, kjer je lociranih več podjetij, ki se ukvarjajo 
z gradbeništvom in uporabljajo večje število kamionov in težke gradbene mehanizacije (kamioni, 
bagerji, buldožerji, valjarji, asfalterji ipd.). Ta podjetja so VGP Drava Ptuj, Asfalti Ptuj in Gabrovec 
Aleksander – Gradbena mehanizacija. 
 
Na spodnji sliki je prikazan trenutni prometni tok tovornega prometa in gradbene mehanizacije.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
23. november 2016 
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PRILOGA 1 

str. 2 
 

Opis problema 
 

Glavni problem, ki bremeni prebivalce ulice je velika obremenitev s prometom tovornih vozil in 
težke mehanizacije, ki povzroča: 
 

zelo onesnažen zrak (izpusti težke mehanizacije, tovornih vozil) 
 

veliko obremenitev s hrupom – bobnenje nas prebuja kmalu po peti uri zjutraj, poleti še prej 
 

obremenitev zgradb – na nekaterih zgradbah (tudi tistih pred kratkim obnovljenih) se vidijo 
razpoke, ki verjetno nastajajo zaradi prometa težke mehanizacije – zgradbe med tovrstnim 

 
prometom kar »drhtijo«  

prometne težave na uvozu/izvozu z ulice Na tratah na 

Ormoško cesto, saj dolgi kamioni in nekatera mehanizacija 

enostavno ne more zaviti iz ulice ali v ulico brez posebnih 

dodatnih manevrov, ki ogrožajo varnost ostalih udeležencev v 

prometu (tudi šolska pot). Na prehodu za pešce pred 
  

gostilno Lužnik na koncu ulice Na tratah, je pred leti 
delovni stroj že do smrti povozil prebivalko naše ulice. 

 

Problemi se zgostijo med prometnimi konicami, ki so vsak dan 
(razen v nedeljo) med 5.00 – 9.00 in 15.00 – 18.00. 
 
 
 

Aktivno iskanje rešitve 
 

Prebivalci smo bili prepričani, da se bo prometna situacija uredila v 

okviru izgradnje Puhovega mostu in navezovalne infrastrukture, saj 

je bil en izmed ciljev investicije tudi ureditev transportnega 

prometa, povezanega z industrijo in drugimi gospodarskimi 

dejavnostmi. Na naše veliko začudenje (menimo tudi, da je bila 

storjena strokovna napaka), je nova infrastruktura zaobšla 

predmetno industrijsko cono, čeprav ta leži v neposredni bližini 

nove cestno-prometne infrastrukture. 
 

Ker zadeva ni bila urejena v sklopu izgradnje Puhovega mostu in 

navezovalne infrastrukture, smo prebivalci ulice Na tratah v letu 

2008 na Mestno občino Ptuj naslovili pobudo za ureditev razmer, in 

ji tudi predložili podpise predstavnikov vseh tedanjih 

gospodinjstev. Edina povratna informacije je bil zapis v januarski 

(2009) številki Ptujčana, ki je prikazan na sliki desno. 
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PRILOGA 1 

str. 3 
 

Predlog možnih rešitev 
 
 

 

Prebivalci ulice podajamo predlog možnih rešitev z namenom, da se prične strokovno iskanje 
ustrezne rešitve. Sami nismo strokovnjaki za urbanizem, zato so naši predlogi laični, imamo pa dovolj 
zdrave pameti, da vemo, da bo za nadaljevanje sedanjega stanja težko najti strokovne argumente. 
 

Spodaj sta predstavljeni dve rešitvi, za katere verjamemo, da sta izvedljivi in obe rešujeta vse zgoraj 
navedene probleme. 
 
 
 

Varianta A 
 

Izvede se novogradnja ceste v dolžini cca 200 metrov (vključno s prečenjem potoka Grajena) ter 
navezava na obstoječo cesto, ki jo je treba ustrezno razširiti. Ta varianta se v celoti izogne 
stanovanjskim delom in se na Ormoško cesto priključi med poslovno zgradbo Elektra Maribor in 
veterinarsko postajo. Glej sliko spodaj.  
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PRILOGA 1 

str. 4 
 

Varianta B 
 

Izvede se novogradnja ceste v dolžini cca 200 metrov (vključno s prečenjem potoka Grajena) ter 
navezava na obstoječo cesto, ki je potrebna rekonstrukcije. Cesta že ima priključek na obstoječe 
krožišče na severni strani Puhovega mostu. Cesta se v celoti izogne stanovanjskim objektom. Glej 
sliko spodaj.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Zaključek 
 

Enako kot leta 2008, tudi tokrat posredujemo pobudo v okviru predvidenih demokratičnih postopkov 
in verjamemo, da bo tokrat s strani pristojnih izzvala tudi ustrezen odziv. Na voljo smo tudi za 
zbiranje in posredovanje dodatnih informacij in smo se za iskanje rešitve pripravljeni tudi aktivno 
vključiti v proces. 
 

V primeru, da bomo tudi tokrat odpravljeni z enim stavkom, pa se bomo morali zateči k 
»alternativnim« načinom opozarjanja na problem, česar si najbrž nobena od vpletenih strani ne želi. 
 

Glede na to, da smo pobudo s podpisi prebivalcev ulice Na tratah leta 2008 že posredovali na Mestno 
občino Ptuj, nismo ponovno zbirali podpisov, saj se razmere v tem času niso spremenile. 
 

Predlog sem v imenu prebivalcev spisal Matjaž Gerl, Na tratah 12, 2250 Ptuj (matjaz@ezavod.si ali 
041-770-676). Za vse dodatne informacije sem vam na voljo. 
 
 

 

Matjaž Gerl l.r. 
 
 
 
 
 

23. november 2016 
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Podajam pobudo, da se nemudoma pristopi k razrešitvi 

problema poplavljanja železniškega podvoza na Zagrebški 

cesti. 

 

          PRILOGA 2 
 

Ptuj, 27. januar 2019 

 
 

Mestna občina Ptuj 
Mestni trg 1 
2250 PTUJ 

 
 
 
 
 

 Obrazložitev: 
 

Omenjeni podvoz je praktično ob vsakih, niti ne tako velikih padavinah, 

poplavljen in predstavlja zraven logistične motnje za podjetja in prebivalstvo na 

tem področju tudi varnostno težavo. Problem je zagotovo tehnične narave in to 

pomeni, da je rešitev relativno preprosta. 
 

http://www.zaptuj.si/
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 Obrazložitev: 

 

Ta del pločnika je povsem neosvetljen in ob dejstvu, da se tukaj sprehaja 

veliko ljudi in istočasno pločnik zaradi svoje varnosti koristijo tudi kolesarji, 

predstavlja potencialno nevarnost. Ta del pločnika je tudi večkrat v pomladnih 

in poletnih mesecih zelo zatravljen med robnikom in samim pločnikom ter med 

robnikom in cestiščem. Pozimi pa je večkrat slabo očiščen in leden. Problem 

je možno rešiti z eno ali maksimalno dvema svetilkama. Ta odsek je tudi del 

šolske poti! 
 

Podajam pobudo, da se uredi manjkajoča ulična razsvetljava 

Rogaške ceste na odseku med Poljsko cesto in cesto Na 

obrežju. 

http://www.zaptuj.si/
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 Obrazložitev: 

 

Glede na to, da je letos 1950 let od prve pisne omembe Ptuja, se mi zdi zelo 

pomembno, da zraven množice prireditev zagotovimo tudi sredstva za ureditev 

področij in objektov, kjer lahko dejansko vidimo kaj iz tistega časa. 

Omenjen objekt je več kot potreben obnove. Prav tako pa je potrebno urediti 

samo okolico objekta. Zaradi varstva kulturne dediščine so na območju ob 

mitreju opredeljene zelene površine, na katerih bi bilo potrebno pristopiti k 

izvedbi aktivnosti za vzpostavitev zelenih površin z igrali za otroke, saj jih tudi 

drugače v tem delu občine kronično primanjkuje. Potrebno je delati tudi na tem, 

da bo mitrej v prihodnosti lahko čim bolj dostopen za oglede zainteresirane 

javnosti. Ob mitreju bi bilo potrebno poskrbeti za kakšno parkirno mesto, 

obračališče in tudi sanitarije. 

Podajam pobudo za ureditev objekta III. Mitreja na Bregu in 

njegove okolice. 

http://www.zaptuj.si/
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1.) Ali je to novi standard ‘krpanja’ cestnih lukenj? 
 

Zagotovo obstajajo tako tehnološko kot izvedbeno boljše metode (tudi v 

zimskem času). 

Vprašanja: 

http://www.zaptuj.si/
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2.) Kaj se dogaja na ključnih strateških projektih za Ptuj? 
a. Tržnica 
b. Urgentni center 
c. Južna obvoznica 
d. CERO Gajke 
e. Arheološko razstavišče 

 
 
 

Lep pozdrav, 

 
 

Gorazd Orešek 
Vodja svetniške skupine 

ZA PTUJ 

Digitalno 

podpisal 

Gorazd Oresek 

   Datum: 
2019.01.28 
10:34:32 

+01'00' 
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  PRILOGA 4 
Ptuj, 29. januar 2019 

 
Mestna občina Ptuj 
Mestni trg 1 
2250 PTUJ        
 
 

Podajam pobudo, da se nemudoma pristopi k razrešitvi 

problema razširitve mostu PTUJ- ŠTUKI na Maistrovi ulici 

R3 710 odsek 1292 

Obrazložitev: 

Adaptacija mostu na R3 710/1292 Ptuj-Vurberk-Maribor in sanacija cestišča je nujna, 

saj sta most in cesta postala črna točka na področju varnosti v prometu, kar kaže 

tudi zadnja prometna nesreča (fotografija). Zaradi posedanja državne ceste in 

dotrajane cestne infrastrukture le ta postala zelo nevarna. Predlagam, da strokovne 

službe skupaj z DRSI nemudoma pristopijo k sanaciji te črne točke.  
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Podajam pobudo, da se pristopi k ureditvi in izgradnji 

hodnika za pešce in površin za kolesarje ter poveže 

Maistrova ulica in Štuki, na R3 710 odsek 1292 

 

Obrazložitev: 

V mehanizmu CTN (Celostne teritorialne naložbe) ni bilo zajete izgradnje kolesarske 

povezave Ptuj-Vurberk. Ne glede na dejstvo, da občina Duplek k temu projektu ni 

pristopila je potrebno pristopiti k izgradnji hodnika za pešce in površin za kolesarje, 

http://www.zaptuj.si/
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da se poveže Maistrova ulica in naselje Štuki v dolžini cca. 750 m ter nato v 

nadaljevanju še kraj Grajena.  

Dela naj se izvedejo istočasno s širitvijo mostu in adaptacijo cestišča, kot je to 

predlagamo v prejšnji pobudi. 

 

 

 

 

Podajam pobudo, da se pristopi k ustreznemu 

katastrskem in zemljiškoknjižnemu vpisu javne ceste JP 

http://www.zaptuj.si/
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828491 , ter asfaltni preplastitvi. 

 

 

Javna cesta JP 828491 je vrisana in dana v uporabo na zemljišču, ki ni v javni lasti 

temveč pripada zasebnemu lastniku.  

Po podatkih iz PISO je razvidno, da bi morala cesta potekati sredi polja, kar ni 

skladno s stanjem v naravi ( KO 392-KRČEVINA PRI PTUJU, parcela: 989).  

Ob bližajočem se jubileju 1950 obletnice prve pisne omembe mesta Ptuj bo ena od 

lokacij tudi ogled znamenitih zgodovinskih lokacij. Ena od teh lokacij je v neposredni 

bližini naselja Štuki, to je t.i. rimski tabor, ki se že nekaj časa predstavlja v okviru 

rimskih iger letos pa se bo obširneje predstavljal v okviru omenjenega jubileja.  

Glede na to, da bo ta del obiskalo in obiskovalo večje število obiskovalcev, 

predlagam, da se v okviru 1950 jubileja uredi in preplasti cesta JP 828491. 

http://www.zaptuj.si/
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Podajam pobudo, da se obvesti pristojne službe Elektro, 

Telekom, Telemach ipd. da nemudoma pristopijo, k 

odstranitvi nedelujočih kablov na stanovanjskih hišah na 

Vičavi, Orešju, naselju Bratje Reš. 

 

Pristojne službe Elektra Maribor, Telekoma in Telemacha ipd. naj pristopijo k 

odstranitvi nedelujočih kablov na stanovanjskih hišah v Orešju, Vičavi in naselju 

Bratje Reš. Stanovalci in lastniki stanovanjskih objektov že dalj čas prosijo pristojne 

službe, da bi pristopili k odstranitvi nedelujočih kablov. 

Prav tako pa naj istočasno delujoče kable preselijo iz »zraka«  v »zemljo«. S tem se 

bo omogočila kvaliteta bivanja naših občanov.  

S tem problemom se ne srečujemo le na prej omenjenih lokacijah temveč je to 

problem celotne mestne občine Ptuj, saj pristojne službe do danes niso pristopile k 

odstranitvi teh kablov.  

http://www.zaptuj.si/
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Podajam pobudo, da se pristopi hitrejši sanaciji brežin 

potoka Grajena  

 

Po poplavah 4.5.2018, kjer je potok Grajena povzročil ogromno materialno 

škodo se sanacija brežin potoka Grajena odvija zelo počasi. Po poplavah je bil 

na MO Ptuj sklican sestanek s pristojnimi kjer se je opozorilo na počasno 

sanacijo. Zavedati se je potrebno, da bodo v primeru naslednjih poplav 

posledice še hujše. MO Ptuj naj pripravi čarovnico izvedbe ureditve brežin 

potoka Grajena v sodelovanju s predstavniki četrtnih skupnosti, 

predstavnikom koncesionarja in Direkcije RS za vode. MO Ptuj naj zagotovi 

sredstva za hitrejšo izvedbo teh del.  

 

Maistrova ulica 18-18A potok Grajena prestopi bregove in se razlije po vozišču. 
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Na Maistrovi 36-38 voda spodjeda brežino potoka Grajena in odnaša material ter povzroči 

posedanje objektov na Maistrovi 36 za kar je potrebno urediti utrditev brežin. 

Maistrova ulica 38-40 potok Grajena prestopi bregove ter pri tem poškoduje že zgrajeno 

utrditev brežin ter odnese večjo količino brežine kar je razvidno iz fotografij spodaj. 

http://www.zaptuj.si/


  
SVETNIŠKA SKUPINA 

ZA PTUJ 
 

 

www.zaptuj.si 8/8   #zaptuj 
  
 

 

Potok Grajena ogroža cestišče na regionalni cesti Ptuj – Vurberk – Maribor na Štukih 24-26 

kjer se zaradi spodjedanja brežin cestišče pogreza.  

Predlagam: 

- utrditev betoniranje brežin na Maistrovi ulici 18, 18A, 36, 38, 40 in 42 

- sanacijo spodjedanja brežin in ogrožanja regionalne ceste Ptuj – 

Vurberk – Maribor na Štukih 24-26 kjer se zaradi spodjedanja brežin 

cestišče pogreza,  

- sanacijo brežin Štuki 27A, 28 (A, B), 29, ter sanacijo poškodovanega 

opornega zidu in vozišča regionalne ceste Ptuj – Vurberk - Maribor 

 
 
 
Lep pozdrav, 

 
Milan Klemenc 

ZA PTUJ 
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